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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 2000 تومان

رنا
س: ای

عک

بازار طلا و سکه 99/11/28 ساعت 15:30

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

با ستاد پیگیری اجرای سیاست های اقتصادی مقاومتی در قوه قضائیه بیش از هزار کارگر به چرخه تولید بازگشته اند؛  

جلوگیری از تعطیلی کارخانجات مهم اصفهان
       رئیس کل دادگستری استان اصفهان:  با هدف ایجاد امنیت اقتصادی و رفع موانع حقوقی و قضایی تولید و اشتغال، ستاد پیگیری اجرای سیاست های اقتصادی مقاومتی در قوه قضائیه تشکیل 

شده است

 

2

اینترنت نسل پنجم 
برای پولدارها!

در چند روز گذشته بالاخره وزیر 
ارتباطات به قولی کــه در مورد 
  5G  اســتفاده عموم از فناوری
در گوشــی های همراه داده بود 
عمل کرد و در ششمین دوره از 
نمایشگاه اینترنت و اشیا، نسل 
پنجم تلفن همراه افتتاح شــد. 
برای این کار زیر ســاخت های 
زیادی لازم بود و به همین دلیل 
زمان بری این پروژه شــاید قابل 
توجیه باشد. البته هنوز در سراسر 
ایران قابل استفاده نیست اما قرار 
است بعد از تهران شهرهایی چون 
کیش و مشهد و شیراز نیز از آن 
تا اسفند ماه امســال بهره مند 
شوند. در ابتدا می خواهیم بررسی 
کنیم که این نســل از تلفن های 
همراه چه مزایایــی دارد؟ و آیا 
به طور عملی در کشــور ما قابل 
استفاده است یا قیمت ها بالای 
گوشــی های همراهــی که این 
ظرفیت و پتانسیل را دارا هستند 
نمی گذارد به سرعت نسل پنجم 
تلفن های همراه بین مردم جای 

خود را باز کند؟
تکنولوژی  5G یک اســتاندارد 

صنعتی است که...

قیمت موز در اصفهان 
به۶۳ هزار تومان رسید

روند صعودی افزایش قیمت میــوه این روزها 
بیش از گذشــته خودنمایی می کند به گونه ای 
که موز این روزها در بــازار اصفهان هر کیلو ۶۳ 

هزار تومان به فروش می رسد.
موج گرانی همچنان بر سر بازار سوار است و هر 
روز محصولی جدید را با خود همراه می کند و این 
روزها گرانی میوه دغدغه ای است که خانواده ها 
با وضع اقتصادی متوسط به پایین را درگیر کرده 
است. مدت هاســت که رفته رفته قیمت مواد 
غذایی و خوراکی افزایش می یابد و توان مردم 
برای خرید آب می رود، گرانی ها از گوشت قرمز، 
گوشت سفید، روغن نباتی، تخم مرغ، لبنیات و 
… آغاز شد و امروز به میوه رسیده است، موز و 
خیار این روزها به عنوان میوه های لاکچری تلقی 

می شوند که ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه
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N E W S

2 ادامه در صفحه 

استفاده عمومی از نسل پنجم تلفن همراه میسر شد
دیروز و با حضور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، در ششمین نمایشگاه 
اینترنت اشیا و نخستین جشنواره اینترنت اشیا، نسل پنجم تلفن همراه به 

صورت آنلاین در پارک آب و آتش افتتاح شد.
محمد جواد آذری جهرمی با حضور در ششمین نمایشگاه اینترنت اشیا و 

نخستین جشنواره اینترنت اشیا، نسل پنجم تلفن همراه)5G( را به صورت 
رسمی افتتاح کرد.

وزیر ارتباطات با اشاره به راه اندازی سه سایت نسل پنجم برای مراکز 
تحقیقاتی و پژوهشی، گفت: این نخستین سایت نسل پنجم برای استفاده 

عموم مردم است. ...

7 چهارشنبه| 29 بهمن 1۳99| 17 فوریه 2021 | 5 رجب1442 | سال سوم| شماره 721|  صفحه اول

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
12,000,00011,950,000قدیم

سکه طرح 
11,481,00011,679,000جدید

5,650,0005,550,000نیم سکه

3,405,0003,425,000ربع سکه

2512,0002512,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,986,0005,045,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,151,1001,164,900 عیار

طلای آب شده 
4,985,0005,044,000نقدی

یک گرم طلای 
241,534,8001,553,200 عیار

دستگاه مناقصه گزار: اداره کل منابع طبیعى و آبخیزدارى استان اصفهان 
آگهـى تجدید مناقصه عمومى   یک مرحله اى

اداره کل منابع طبیعى و آبخیزدارى استان اصفهان - امور پیمان ها 
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محل انجام موضوع مناقصهردیف
کار

مدت انجام 
مبلغ برآورد مبناى برآوردکار (ماه)

(ریال)
مبلغ سپرده 

شرکت در مناقصه
حداقل رتبه مورد 

نیاز

1

اجراى چکدم هاى سنگى ملاتى 
لایجند حوضه آبخیز خم پیچ 
(شماره نیاز در سامانه ستاد: 

 (2099003457000037

شهرستان 
12خوانسار

فهرست بهاى 
آبخیزدارى و منابع 

طبیعى سال 99
7,000,000,000350,000,000

5 آب براى 
اشخاص حقوقى

2 آب براى 
اشخاص حقیقى

 (https://etend.setadiran.ir) 1- محل دریافت اسناد مناقصه: سامانه تدارکات الکترونیکى دولت
* زمان انتشار مناقصه در سامانه ستاد ساعت 8 صبح روز چهارشنبه مورخ 1399/11/29 مى باشد.

* مهلت زمانى دریافت اسناد مناقصه از سایت: تا ساعت 19 روز دوشنبه مورخ 1399/12/04
* مهلت زمانى ارسال پیشنهاد: تا ساعت 14 روز دوشنبه مورخ 1399/12/18

*زمان بازگشایى پیشنهادها: ساعت 8 صبح روز سه شنبه مورخ 1399/12/19 در محل سالن جلسات اداره کل منابع طبیعى و آبخیزدارى 
استان اصفهان مى باشد. 

2- محل تحویل اسناد مناقصه: سامانه تدارکات الکترونیکى دولت به نشانى (https://etend.setadiran.ir) و در موارد خواسته شده در 
اسناد، دبیرخانه اداره کل منابع طبیعى و آبخیزدارى استان اصفهان مى باشد.

3- پیمانکاران واجد شرایط: کلیه اشخاص حقوقى و حقیقى واجد شرایط و تایید صلاحیت شده توسط نظام فنى و ا جرایى کشور.
4- صلاحیت کلیه اشخاص حقوقى و حقیقى  مى بایست در سامانه اطلاعات عوامل نظام فنى و اجرایى کشور (http://sajar.mporg.ir) به 

ثبت رسیده باشد در غیر این صورت پیشنهاد مناقصه گر مردود اعلام خواهد شد. 
  IR260100004061042107670242 5- سپرده شرکت در مناقصه: ضمانت نامه بانکى یا واریز وجه به حساب تمرکز وجوه سپرده به شماره

نزد بانک مرکزى ایران به نام اداره کل  منابع طبیعى و آبخیزدارى استان اصفهان 
6- تعیین دامنه مناسب ترین قیمت هاى پیشنهادى براساس بخشنامه به شماره 94/158764 مورخ 1394/07/31 سازمان برنامه و بودجه 

کشور مى باشد. 
7- هزینه آگهى بر عهده برنده مناقصه مى باشد. 

آگهی  مزایـده عمومـى

شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در نظر دارد: اجناس اسقاط مازاد موجود در انبار خود را به 
استناد قانون برگزاري معاملات وآئین نامه داخلى ،ازطریق سامانه الکترونیکى دولت به صورت 

مزایده عمومى به فروش برساند.
لازم است مزایده گران در صورت عدم عضویت قبلى،مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 

گواهى امضاي الکترونیکى را جهت شرکت در مزایده محقق سازند.
مبلغ تضمین (ریال)ساعت برگزارىموضوع مزایدهشماره سامانه مزایدهشماره داخلى

مطابق اسناد8 صبحاجناس اسقاط مازاد1099001211000008 9991008

تاریخ برگزارى مزایدهآخرین مهلت ارسال پاکاتمهلت دریافت اسنادتاریخ توزیع دفترچه
1399/11/301399/12/061399/12/161399/12/17

پیشنهاد دهندگان مى توانند اســناد مزایده را از طریق www.setadiran.ir  دریافت و 
حداکثر تا پایان وقت ادارى روز شنبه مورخ 1399/12/16 در سامانه الکترونیک دولت بارگذاري 
نمایند و همچنین اسناد فیزیکى (پاکت الف- ضمانت نامه)  خود را به نشانى: اصفهان چهارباغ 
عباسى- خیابان عباس آباد - ساختمان ستاد شماره یک شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان 

طبقه همکف - دبیرخانه، تحویل نمایند.
جهت کسب اطلاعات بازرگانى با شماره تلفن 34121486-031 واحد مناقصات و مزایده ها – آقاى 
کاظمى و جهت آگاهى بیشتر درمورد اطلاعات اقلام مزایده ، حمل و بارگیري و ... این مزایده با 

شماره تلفن : 34122686-031 انبار اسقاط تماس حاصل فرمائید.
جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 41934- 021  دفتر ثبت نام: 88969737 

-85193768 - 021تماس حاصل فرمائید. 
مبلغ ونوع تضمین شرکت در مزایده: در اسناد درج شده است.

* شرکت کنندگان در مزایده مى بایســت حداکثر 72 ساعت قبل از آخرین مهلت اتمام زمان 
مزایده با مراجعه به سامانه دولت و یا تماس با واحد مزایده ، ازآخرین اصلاحات احتمالى اسناد 

مطلع گردند، در غیر اینصورت مسئولیت عدم رعایت این بند به عهده مزایده گران مى باشد.
* پیشنهادات رسیده با حضور اعضاء کمیسیون معاملات باز و قرائت خواهد شد.

* پیشنهاد دهنده مى بایست صرفا در سامانه الکترونیک دولت ثبت نام کرده باشد
* به پیشنهادات فاقد اسناد و مدارك مزایده ، مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد.

* شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار مى باشد.
* سایر اطلاعات وجزئیات مربوط به مزایده در اسناد درج گردیده است

      روابط عمومى  شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان 

شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه  شماره 2173 مورخ 1399/11/15 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل  نسبت به 
واگذارى 4 قطعه زمین  داراى قسمتى از باقیمانده پلاك ثبتى شماره 208 فرعى از 2840 اصلى واقع در بلوار دانشگاه و خیابان 
ابن سینا با کاربرى گردشگرى   به شرح ذیل  از طریق مزایده عمومى اقدام نماید، لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت به عمل مى آید جهت 
اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در مزایده حداکثر  ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار نوبت دوم این آگهى به شهردارى آران و بیدگل 

مراجعه نمایند. (کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.)
1-قطعه زمین شماره 1 به متراژ 1022 م.م به ازاى هر متر مربع 62,000,000 ریال 
2- قطعه زمین شماره 2 به متراژ 370 م.م به ازاى هر متر مربع 55,000,000 ریال
3- قطعه زمین شماره 3 به متراژ 380 م.م به ازاى هر متر مربع 55,000,000 ریال
4- قطعه زمین شماره 4 به متراژ 300 م.م به ازاى هر متر مربع 55,000,000 ریال

شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه  شماره 2175 مورخ 1399/11/15 شوراى اسلامى شهر 
آران و بیدگل  نسبت به واگذارى قطعه زمین  شماره 742 داراى قسمتى از پلاك ثبتى شماره 9501 فرعى از 
2637 اصلى با کاربرى مسکونى واقع در فاز 5 مسعود آباد به متراژ 184/50 متر مربع به ازاى هر متر مربع 
26,000,000 ریال  از طریق مزایده عمومى اقدام نماید، لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت به عمل مى آید جهت 
اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در مزایده حداکثر  ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار نوبت دوم این آگهى به 

شهردارى آران و بیدگل مراجعه نمایند. (کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.)

احسان کوزه گر- شهردار آران و بیدگل

احسان کوزه گر- شهردار آران و بیدگل
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      آگهى مزایده (مرحله اول)

      آگهى مزایده (مرحله اول)

نوبت دوم

نوبت دوم
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قیمت موز در اصفهان به۶۳ هزار تومان رسید    
روند صعودی افزایش قیمت میوه این روزها بیش از گذشته خودنمایی می کند به گونه ای که موز این روزها در بازار اصفهان هر کیلو ۶۳ هزار تومان به فروش می رسد.

موج گرانی همچنان بر سر بازار سوار است و هر روز محصولی جدید را با خود همراه می کند و این روزها گرانی میوه دغدغه ای است که خانواده ها با وضع اقتصادی 
متوسط به پایین را درگیر کرده است. مدت هاست که رفته رفته قیمت مواد غذایی و خوراکی افزایش می یابد و توان مردم برای خرید آب می رود، گرانی ها از گوشت 
قرمز، گوشت سفید، روغن نباتی، تخم مرغ، لبنیات و … آغاز شد و امروز به میوه رسیده است، موز و خیار این روزها به عنوان میوه های لاکچری تلقی می شوند که هر شهروندی توان خرید 
آن را ندارد و از سوی دیگر نیز باید توجه داشت که کمبود خیار و موز در بازار نیز مشاهده می شود و برخی کمبود این محصولات را دلیل گرانی آن می دانند.  بازرسی های میدانی خبرنگار مهر 
در واحدهای فروش میوه شهر اصفهان نوسان قیمت فروش موز را از ۴۰ تا ۶۳ هزار تومان نشان می دهد و از سویی دیگر نیز شاهد افزایش تعجب برانگیز خیار در بازار هستیم، هر چند قیمت 
دیگر میوه ها نیز در بازار میوه وتره بار دست کمی از موز و خیار ندارد اما گویا این روزها تاج پادشاهی بر سر این دو میوه به اصلاح لاکچری گذاشته شده است. در این ارتباط رئیس انجمن حمایت از حقوق مصرف 

کنندگان استان اصفهان  می گوید: در بررسی های صورت گرفته دلیل کمبود موز در بازار عدم ثبت سفارش این محصول از سوی وزارت صنعت، معدن و تجارت است.

مهر
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
...  جایگزیــن اســتاندارد رایج 
کنونــی یعنــی ۴G  خواهــد 
  ۴G شــد، همان طور که قبلا
 5G ۳ شــد. واژهG جایگزین
به معنای »نســل پنجم« است؛ 
این فناوری پنجمین نســل از 
این استاندارد اســت. طراحی 
این استاندارد به گونه ای است 
  ۴G که سرعت آن از تکنولوژی
بسیار سریع تر است. البته هدف 
این اســتاندارد صرفــا افزایش 
ســرعت اتصــالات اینترنتــی 
تلفن های هوشمند نیست. این 
اســتاندارد، اینترنت بی ســیم 
بســیار پر ســرعتی را در همه 
جا و برای همــه چیزها از جمله 
خودروهای متصــل، خانه های 
هوشــمند و ابزارهای اینترنت 
اشــیا )IoT(، فراهــم خواهد 
کرد. در آینده تلفن هوشــمند 
شــما و تمام ابزارهای مجهز به 
اتصالات سلولی به جای فناوری 
۴G از استاندارد 5G استفاده 
خواهند کــرد. شــرکت های 
فناوری وعده های زیادی درباره 
5G می دهند. اگــر چه از نظر 
 1۰۰ ، 5G تئوری نهایت سرعت
  5G مگابیت بر ثانیه  است، اما
این مقدار را به 1۰ گیگابیت بر 
ثانیه )Gbps( افزایش خواهد 
داد. همان طور کــه می بینید 
5G صد برابر سریع تر از فناوری 
کنونی5G  خواهد بود؛ حداقل 
از نظر تئوری بالاترین سرعت آن 

این مقدار خواهد بود. 
امــا بایــد بدانید که داشــتن 
سرعت بیشــتر در نسل پنجم 
اینترنت موبایل بــه خرید یک 
گوشی جدید و ســازگار با نسل 
پنج نیاز دارد. بــا توجه به اینکه 
قطعا خودتان از قیمت موبایل ها 
در بــازار خبر داریــد، احتمالا 
می توانید حدس بزنید هر گونه 
تغییر گوشی در حال حاضر باید 
با وسواس زیاد انجام شود. بیشتر 
گوشــی های ســازگار با شبکه 
نســل پنج تا الان قیمت زیادی 
داشته اند. ارزان ترین آن ها 1۰، 
11 میلیــون تومان اســت که 
این مبلغ تا بیش از 5۰ میلیون 

تومان هم بالا رفته است!
 اگر فناوری نسل پنجم اینترنت 
همراه تجاری شود، کمپانی های 
بزرگ اقدام بــه تولید مدل های 
میان رده با قابلیت پشــتیبانی 
از این فنــاوری خواهند کرد و 
البته همین حالا هــم برخی از 
تولیدکننــدگان تلفــن همراه 
مدل هایــی از موبایل هــای با 
ارزش ۳۰۰ یــورو و کمتر از آن 
تولید و روانه بازار جهانی کرده اند 
5G( مجهز  که به نسل پنجم )

 است.
 البته این تجاری ســازی انجام 
شــده و هم اکنون چند مدل از 
نسل  پنجم گوشی ها وارد کشور 
شده که به نقل از ســازنده آن 
میانرده محســوب می شود اما 
به دلیل وضعیــت قیمت دلار و 
یورو در کشور و هم چنین هزینه 
گمرک از قیمت هــای میانرده 
به بــالارده تبدیل شــده و هر 
 کسی توان خرید آن را نخواهد

 داشت.
اما اگر شما جز آن دسته افرادی 
هســتید که قصد دارید گوشی 
موبایل خــود را عــوض کنید 
امــا آنقدرها هم عجلــه ندارید 
می توانیــد چنــد ماهــی صبر 
کنید تا موبایــل های رده پنجم 
بیشتری به بازار عرضه شود در 
آنصورت هم قیمت گوشی های 
کنونی و هم گوشــی های نسل 
پنجم کاهش خواهد یافت البته 
این به شرطی اســت که قیمت 

دلار ثابت بماند !

اقتصاد استان
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خودکفایی ایران درصنعت ریل با ذوب آهن اصفهان
مهدی صادقی نیارکی معاون امور صنایع وزارت صمت با حضور در غرفه ذوب آهن اصفهان در نمایشگاه 
بین المللی ایران متافو ، تولید ریل در ذوب آهن اصفهان را عامل اصلی خودکفایی کشور در صنعت ریلی 
دانست وگفت : این شرکت با توانمندی خود توانست به خوبی نیاز کشور را به محصول استراتژیک ریل تامین 
نماید . نیارکی افزود: تولید انواع ریل از جمله ریل قطارهای پرسرعت ، ریل مترو ، ریل معدن و همچنین 

موفقیت اخیر این شرکت در تولید ریل زبانه سوزن ، نشان از بومی سازی تکنولوژی تولید ریل در این مجتمع 
عظیم صنعتی دارد. نیارکی با اشاره به موفقیت ذوب آهن در بازسازی کوره بلند شماره یک اظهار داشت : با توجه 

به محصولات مهمی که ذوب آهن تولید می کند ، استفاده کامل از ظرفیت تولید این شرکت ، بسیار ضروری است و 
باید مواد اولیه پایدار برای این شرکت تامین گردد .

گفتنی است معاون امور صنایع وزارت صمت روز اول برگزاری نمایشگاه  ایران متافو با حضور در غرفه ذوب آهن اصفهان  و با ارایه توضیحات 
علیرضا امیری مدیر روابط عمومی و دیگر کارشناسان ذوب آهن اصفهان  در جریان فعالیت های  تولید ی و صادراتی این شرکت قرار گرفت.

احمد رضوی نیک ، رئیس انجمن نوردکاران فولادی ایران نیز در گفتگو با مسئولین و کارشناسان ذوب آهن اصفهان در غرفه این شرکت در 
نمایشگاه بین المللی ایران متافو  ، تعامل ، هماهنگی و همکاری کل زنجیره فولاد را عامل توسعه این صنعت دانست .

یک ساعت به زمان فعالیت متروی اصفهان اضافه شد
مدیرعامل شــرکت متروی منطقه اصفهان گفت: با توجه به افزایش ترددها در 

روزهای پایانی سال، یک ساعت به زمان فعالیت متروی اصفهان اضافه شد.
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، احمدرضا طحانیان با اشاره 
به اینکه در تازه ترین تصمیم گیری ها ساعت فعالیت متروی اصفهان از شش و 15 دقیقه صبح تا هشت 

شب خواهد بود، اظهار کرد: بر همین اساس یک ساعت به زمان فعالیت متروی اصفهان افزوده می شود تا در 
روزهای پایانی سال با حجم زیاد مسافر در مترو مواجه نباشیم.

وی ادامه داد: مسافران همچنان ملزم به رعایت پروتکل های بهداشتی در مترو هستند و استفاده از ماسک یک الزام 
است که در غیر این صورت اجازه سوار شدن به مسافران داده نمی شود.

مدیرعامل شرکت متروی منطقه اصفهان افزود: ضدعفونی مترو نیز هر روز بعد از هر سفر انجام می شود به طوریکه تجهیزات، کابین، 
درب، دستگیره کابین و .... برای ایمنی و بهداشت مسافران ضدعفونی می شود.

وی سرفاصله قطارهای متروی اصفهان را در حال حاضر 15 دقیقه عنوان کرد و گفت: درصدد کاهش سرفاصله مترو هستیم تا استفاده از این 
وسیله پاک و سریع هروز بین شهروندان افزایش یابد.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه

ISFAHAN
N E W S

 کارخانه پلی اکریل یک 
صنعت مادر برای صنعت 

نساجی محسوب 
می شود؛ این کارخانه 

نزدیک به ۴0 هزار خرده 
سهام دار و بیش از چند 
هزار کارگر دارد، برای 

اصفهان خیلی مهم بود 
و جلوی تعطیلی آن 

گرفته شد

محمدرضا حبیبی اظهار 
داشت: با هدف ایجاد امنیت 
اقتصــادی و رفــع موانع 
حقوقی و قضایــی تولید 
و اشتغال، ستاد پیگیری 
اجــرای سیاســت های 
اقتصادی مقاومتی در قوه 
قضائیه تشکیل شده است و از زمان ریاست 
آیت الله رئیســی، در راستای سند تحول 
تغییراتی را در این ستاد اعمال شد؛ از جمله 
اینکه ریاست آن با رئیس کل دادگستری 

است و دبیری آن با دادستان است.
رئیس کل دادگستری استان اصفهان با 
بیان اینکه دادستان با توجه به اختیارات 
قضایی و قانونــی که دارد در راســتای 
اجرای مصوبــات و پیگیــری آن قدرت 
بیشتری دارد، افزود: انتخاب دادستان به 
عنوان دبیر این ســتاد یک اقدام اساسی 
بود و مصوبات ضمانت اجرایی بیشتری 
دارد و تأثیرگــذاری آن در ســازمان ها و 
دستگاه هایی که مخاطب قرار می گیرند، 

بیشتر است.

   هیچ دستگاهی حق مانع تراشی 
برای فعالان اقتصادی ندارد

وی با بیان اینکه در مجموعه این ســتاد 
دستگاه قضایی و سازمان های وابسته مانند 
سازمان بازرسی کل کشور و سازمان صمت 
و همه معاونان عضو هستند و در راستای 
حمایت از کارآفرینان و فعالان اقتصادی 
اقدام می شود، گفت: اگر جایی دستگاه های 
اجرایی برای فعالان اقتصادی مانع تراشی 
و ترک فعل کنند و کار را به تأخیر بیاندازند 
به این ستاد که مراجعه کنند آن دستگاه را 
می خواهیم و در جلسه ستاد توضیحات 
طرفین را می گیریم و اگــر دیدیم واقعاً 
بدون دلیل دســتگاه اجرایی مانع تراشی 
می کند همان جا تصمیم می گیریم و آن 
دستگاه را مکلف می کنیم که به وظیفه اش 

عمل کند.
 حبیبی ادامه داد: در مورد بانک ها موارد 
متعدی داشته ایم به ویژه برای استمهالی 
که می خواســتند برای بعضی از فعالان 
اقتصــادی بدهند و اگر اســتمهال داده 
نمی شد واقعاً فعالان اقتصادی به مشکل 
برمی خوردند و کارخانــه رو به تعطیلی 
کشیده می شد و در بسیاری از این موارد، 
مدیران بانکی را خواســتیم و وســاطت 

کردیم تا استمهال داده شود.
 رئیس کل دادگســتری استان اصفهان 
با تأکید بر اینکه قسمتی از کار این ستاد 
کدخدامنشــی اســت، بیان کرد: سعی 
می کنیم در این ستاد پیشنهاد دهیم تا 
دســت بانک ها هم بازتر باشد، بعضی از 
مدیران اگر بخواهند بــه فعال اقتصادی 
مهلتی دهنــد و همکاری کننــد از نظر 
تشکیلات خود معذوریت دارند، اما وقتی 
مصوبه ستاد را داشته باشند دیگر جواب 
موافق را می توانند بدهند و معذوریت ها 

برطرف می شود.
وی با اشــاره به اینکه بیشتر کارخانجات 
در بحث هــای مالیاتی و دســتگاه های 
خدمات رسان مشکلاتی را داشتند، عنوان 
کرد: کارخانجات بدهی های سنگینی به 
این دستگاه های خدمات رسان داشته اند و 
در ستاد مطرح شده و مانع از آن شدیم که 
خدمات آن ها قطع شود و مهلت داده شد.

حبیبی ادامه داد: کارخانه های پلی اکریل، 
کاشی نیلو و کاشی اصفهان از کارخانه های 

بزرگ اصفهان هســتند که مشکلاتی را 
داشتند، در این ستاد با جلساتی که برگزار 
شد و با استفاده از ظرفیت قضایی کمک 

کردیم تا تعطیل نشوند.

   اجازه تعطیلی پلی اکریل را ندادیم
رئیس کل دادگستری استان اصفهان با 
بیان اینکه شــرکت پلی اکریل تا یکسال 
پیش در مرحله سقوط بود و اگر همراه با 
مجموعه استانداری پیگیری نمی کردیم 
این کارخانه تعطیل می شد، خاطرنشان 
کرد: با پیگیری های انجام شــده دست 
عده ای کوتاه شد و ستاد مانع از مشکلات 
بسیار بزرگی شد که برای آن ایجاد شده 

بود.
 وی با بیان اینکه پلی اکریل یک کارخانه 
بزرگ است و بر اســاس نظر اهل فن در 
خاورمیانه بی نظیر است، گفت: کارخانه 
پلی اکریل یک صنعت مادر برای صنعت 
نساجی محسوب می شود؛ این کارخانه 
نزدیک به ۴۰ هزار خرده سهام دار و بیش از 
چند هزار کارگر دارد، برای اصفهان خیلی 

مهم بود و جلوی تعطیلی آن گرفته شد.
حبیبی با اشــاره به اینکه کاشــی نیلو 
اصفهان نیز به مشکلاتی را مانند پلی اکریل 
داشــت، افزود: این کارخانه مشــکلات 
مدیریتی داشت و اختلافاتی بین بعضی 
از ســهام داران وجود داشت، در جلساتی 
که گرفته شد از تعطیلی آن جلوگیری شد 
و در حال حاضر مسائل و مشکلات آن در 

حال نهایی شدن است.

   سوتفاهم های بانک مرکزی اسنوا را 
در آستانه ورشکستگی قرار داده بود

رئیس کل دادگســتری با بیان اینکه به 
شرکت اسنوا در این ستاد نیز بسیار کمک 
شد، خاطرنشان کرد: ســوءتفاهم هایی 
برای بانک مرکزی در رابطه با این شرکت 
به وجود آمده بود و تسهیلات را مسدود 
کرده بودند و شــرکت اســنوا در آستانه 
ورشکستگی بود که ستاد به داد آن رسید 
و مسائل و مشکلات مطرح شد و با بانک 
مرکزی برای رفع مشکلات و مسدودی 

مکاتبه شد.
وی با بیــان اینکه در شــرایط تحریم و 
وضعیت اقتصادی کنونی کشور، بنگاه های 
اقتصادی با مشــکلات متعددی روبه رو 
هســتند، بیان کرد: هر کدام از مشکلات 
فعالان اقتصادی، مربوط به حوزه فعالیت 
یک دستگاه دولتی است، یکی از وظایف 
این دبیرخانه، اطلاع از مشکلات حقوقی 
و قضایی فعالان اقتصادی و انجام اقدامات 
لازم به منظور رفع این مشکلات و تسهیل 

فعالیت آن ها است.
حبیبی گفت: ســتاد پیگیــری اجرای 
سیاست های اقتصادی مقاومتی در قوه 
قضائیه با پیگیری هایی که انجام داده است 
تاکنون از تعطیلی چندین کارخانه بزرگ 
و بیکاری هزاران کارگر در استان اصفهان 

جلوگیری کرده است.

با ستاد پیگیری اجرای سیاست های اقتصادی مقاومتی در قوه قضائیه بیش از هزار کارگر به چرخه تولید بازگشته اند؛  

جلوگیری از تعطیلی کارخانجات مهم اصفهان
رئیس کل دادگستری اســتان اصفهان گفت: ستاد پیگیری 
اجرای سیاســت های اقتصادی مقاومتی در قوه قضائیه با 
پیگیری هایی که انجام داده است تاکنون از تعطیلی چندین 
کارخانه بزرگ و بیکاری هزاران کارگر در اســتان اصفهان 

جلوگیری کرده است.

      رئیس کل دادگستری استان اصفهان:  با هدف ایجاد امنیت اقتصادی و رفع موانع حقوقی و قضایی تولید و اشتغال، ستاد پیگیری اجرای سیاست های اقتصادی مقاومتی 
در قوه قضائیه تشکیل شده است

فارس
گـــزارش
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 لزوم ارائه سرویس های جدید
 بر بستر تلفن ثابت 

سرپرســت معاونت تجــاری و بازاریابی 
مخابرات منطقه اصفهان در بازدید از اداره 
فروش خانگی تلفن ثابت با اعلام این مطلب 
گفت : ارائه سرویس های ارزش افزوده بر بستر تلفن ثابت می تواند 
نقش بسزایی در استفاده بیشتر از ظرفیت های شبکه ثابت داشته 

باشد.

به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان،احمد شاه میرزائی در 
این بازدید با اشاره به اقبال عمومی مردم نسبت به تلفن ثابت اظهار کرد : با 
وجود آمدن تکنولوژی موبایل و فیبر نوری هنوز که هنوز است ؛تلفن ثابت 
همچنان جایگاه خود را حفظ کرده  و آمار مشترکین تلفن ثابت در استان و 

کشور به عنوان شاهدی بر این مدعاست.
وی نقش تلفن ثابت در راستای ارائه ســرویس های باند پهن را پر رنگ 
دانست و تصریح کرد : سرویس های باند پهن نظیر ADSL,VDSL و 
...همه بر بستر تلفن ثابت دایر می شوند و این خود دلیلی برای توجه ویژه به 

نقش این سرویس در راستای خدمات ارتباطی است.
شاه میرزائی ضمن اشاره به نقش درآمدی تلفن ثابت در میان سرویس های 
مخابراتی بیان کرد:با توجــه به تعداد بالای مشــترکین تلفن ثابت در 
استان می توان با ارائه بسته های پیشــنهادی و سرویس های جدید به 
مشترکین،درآمد شرکت از طریق ســرویس تلفن ثابت را به میزان قابل 
توجهی افزایش داد. سرپرست معاونت تجاری و امور مشتریان مخابرات 
اصفهان، وسعت گستره نفوذ جغرافیایی و هزینه کم  را از دلایل ضریب نفوذ 
بالای تلفن ثابت عنوان کرد و گفت : رئیس و کارکنان اداره فروش خانگی 
تلفن ثابت باید با اســتفاده از ایده های جدید،خلاقیت و با مرور مباحث 
فرایندی در این حوزه،از حسن اعتماد مردم نسبت به این سرویس با قدمت، 
استفاده بهینه نموده و با اتخاذ سیاست های مدبرانه در راه تحقق ظرفیت 

های عملکردی این سرویس قدم بردارند.
گفتنی است شاه میرزائی در این دیدار صمیمانه، از کلیه قسمت های اداره 
فروش خانگی تلفن ثابت بازدید کرد و از نزدیک در جریان کار کارکنان این 

حوزه قرار گرفت.

سود بالای بانکی بلای جان تولیدکنندگان!
یک فعال تعاونی با بیان اینکه بیشتر واحدهای تولیدی 
تنها با ۲۰ درصد ظرفیت کار می کنند، نرخ بالای سود 
تسهیلات بانکی و قوانین دست و پاگیر را از عمده ترین 

مشکلات واحدهای تولیدی دانست.
علیرضا مرادی  اظهار کرد: در حالی که در کشــورهای دیگــر برای رونق تولید 
تسهیلات ویژه ای در اختیار تولیدکنندگان قرار می گیرد و نقدینگی آنها با کمترین 
هزینه تأمین می شود ولی متاسفانه بسیاری از تولیدکنندگان داخلی با مشکلات 
عدیده مواجهند و نرخ بالای سود تسهیلات بانکی و قوانین دست و پاگیر بلای 
جان آنها شده است. وی با بیان اینکه بسیاری از واحدهای تولیدی در حال رکود و 
تعطیلی هستند و با وجود مشکلات بسیار توان ادامه فعالیت ندارند، گفت: در حال 
حاضر واحدهای تولیدی تنها با ۲۰ درصد ظرفیت خود فعالیت می کنند این در 
حالی است که 5۰ درصد از کل تعاونی های کشور را تعاونی های تولیدی تشکیل 
می دهند که نیمی از آنها در تهران فعالیت دارند. مدیرعامل اتحادیه سراسری 
تعاونی های تولیدی با طرح این پرسش که تولیدکنندگان با نرخ سود تسهیلات 
۲۸ درصدی و مالیات بر ارزش افزوده ۹ درصدی و هزینه های اداری چگونه می 
توانند ادامه فعالیت دهند؟ گفت: امسال از سوی مقام معظم رهبری به عنوان سال 
جهش تولید نامگذاری شده و قطعاً ایشان بر اساس شرایط خاص اقتصاد کشور، 
بحث جهش تولید و تأکید بر هدایت ظرفیت های پوششی، خدماتی و سرمایه ای 
را به سمت تولید متذکر شده اند؛ لذا معتقدم ظرفیت بالای تولید باید مورد توجه 
قرار گیرد و جلب و جذب مشارکت عامه مردم در فعالیت های اقتصادی، اقتصادی، 

اجتماعی و فرهنگی راهگشای مشکلات موجود کشور باشد.

ارتباطــــات

اشتغال و تولید

دورنمای اردو در شاهرضا
 در ایام قدیم
برگرفته از کتاب میراث اصفهان-قاجار تا پهلوی 

اصفهان
قدیم

رویداد

برگزاری سومین کنفرانس بین المللي جوشکاري و آزمایش هاي غیرمخرب ایران در دانشگاه صنعتي اصفهان

سومین کنفرانس بین المللي جوشکاري و آزمایش هاي 
غیرمخرب ایران  به همراه بیست و یکمین کنفرانس ملي 
جوش و بازرســي و دهمین کنفرانس ملي آزمایش هاي 
غیرمخرب با همکاري انجمن جوشکاري ایران و دانشکده مهندسي مواد دانشگاه 
صنعتي اصفهان بصورت برخط در تاریخ  هاي 13 و 1۴ اسفندماه 99 برگزار می شود.

دبیر اجرایي این رویداد علمی با اعلام خبر فوق گفت: مجموعه این کنفرانس ها از کلیه استادان 
دانشگاه ها، پژوهشگران مراکز علمی و پژوهشی و متخصصان صنعتي دعوت مي کند تا ضمن 
مشارکت فعــال، آخرین دستاوردهاي علمي پژوهشي و تجربیات فني و تخصصي خود در 

این زمینه را براي کنفرانس ارسال نمایند.
دکتر مسعود عطاپور با بیان اینکه شناخت تنگناها و مشکلات فنی موجود در زمینه صنعت 
جوشکاري، بازرسي و آزمایش های غیر مخرب از اهداف برگزاري این رویداد فني و مهندسي 
است خاطر نشان ساخت: انجمن جوشــکاری و آزمایش های غیرمخرب ایران با برقراري 
ارتباطات گسترده و پویا با مراکز علمی معتبر، سعی در به روز نگه داشتن اطلاعات تخصصی، 
گسترش ارتباطات فناورانه با دنیای خارج و افزایش خدمات ارائه شده به اعضای خود داشته 

است.

دانشیار دانشکده مهندسي مواد دانشــگاه صنعتی اصفهان از ارتباط نزدیک این انجمن با 
محققان این دانشگاه به عنوان نقطه برجســته برگزاري کنفرانس در سال هاي متمادي 
یاد کرد و ادامه داد: آشنائی با آخرین دستاوردهای تحقیقاتی و تکنولوژیک وانتقال تجربه 
در زمینه صنعت جوشکاري، بازرسي وآزمایش های غیرمخرب منجر به بهبود روابط بین 

تولیدکنندگان، مصرف کنندگان، سازمان های بازرسی و مراجع علمی دیگر مي شود. 
عطاپور  با بیان این که در حاشیه این رویداد فناورانه، نمایشگــاه و مسابقه عکاسي وگرافیک در 
صنعت جوش و بازرسي برگزار مي شود تصریح کرد: از جمله برنامه هاي اصلي این کنفرانس، 
تقدیر از پایان نامه ها، طرح هاي پژوهشي، اختراعات، ابتکارات و نوآوري ها در صنعت جوش 
و بازرسي، تجلیل از پیشکسوت صنعت جوش و بازرسي، تقدیر از مؤلفین برتر و برگزاري 

کارگاه هاي آموزشي است.
گفتني است: اساتیدي از کشورهای چین، هند، آمریکا، سوئد، کانادا، ایتالیا و کانادا در این 

مجموعه کنفرانس به صورت برخط ارایه سخنراني علمي خواهند داشت. 
 شایان ذکر است این کنفرانس با مشارکت مراکز معتبرURNDT، اداره کل استاندارد استان 
اصفهان، پایگاه علوم استنادی جهان اسلام، و جمعي از دانشگاه هاي فني مهندسي کشور و 
شرکت هاي فني و مهندسي دانش بنیان در بخش خصوصي در تاریخ 1۳ و 1۴ اسفند ماه به 

صورت برخط برگزارمي شود. 

اخبار اصفهان
خـــبــــر

ایسنا
گــــزارش

اخبار اصفهان
خــبـــر

اخبار اصفهان
خـــبــــر



رییس دانشگاه علوم پزشکی ایران گفت: با توجه به شیوع موج 
جدید کرونا در کشور اگر عید نوروز دید و بازدید ها برقرار باشد، 

فاجعه رخ خواهد داد.

با توجه به تعطیلات 
و مناسبت های پیش 
رو، خانواده ها در این 
ایام از رفت و آمد در 
فضا های بسته مانند 

مراکز تجاری و پاساژ ها 
و مسافرت در ایام 

تعطیلات نوروز، جدا 
خودداری کنند و با 

رعایت دستورالعمل ها 
حافظ جان 

فرزندانشان باشند.

باشگاه خبرنگاران جوان
گزارش
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تست منفی کاذب پدیده ای خطرناک است
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شــهید بهشتی، تســت منفی کاذب در اپیدمی ها را پدیده ای بسیار 
خطرناک دانست. علیرضا زالی، در دیدار با جمعی از نمونه گیران کووید۱۹ فعال در حوزه معاونت 
بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، با اشــاره مهم ترین راه مقابله با بیماری تعیین یک 

استراتژی استاندارد تشخیصی بود، گفت: حصول نتایج قطعی چگونگی تشخیص کووید ۱۹ به کمک 
تست PCR در عرصه جهانی، حدود ۴۰ روز زمان برد و کشور ما هم به همت محققین و دانشمندان در 

این حوزه به جرگه جهانی پیوست و این اقدام تشخیصی را به کار گرفت.وی تصریح کرد: شناسایی، ردیابی، 
رهگیری، غربالگری و دیده وری بیماری کرونا به شــدت معطوف به تست های تشخیصی بوده که شالوده اصلی 

آن هم تست های PCR است. اهمیت این تست در تشخیص بیماری، نشان از جایگاه حســاس و ویژه نمونه گیران دارد.زالی بر تاثیر 
کیفیت تست تشخیصی کووید ۱۹ بر ابعاد اقتصادی و اجتماعی مردم تاکید کرد و گفت: از دالان تست PCR می توان ادامه مسیر شغلی 
و زندگی فرد را تعیین کرد، از همین رو کیفیت انجام این تست به شــدت حائز اهمیت است.وی اظهار کرد: از همان روزهای آغازین، 
تضمین کیفیت تست های PCR دغدغه بزرگی بود، چراکه پدیده تست منفی کاذب در اپیدمی ها، پدیده ای بسیار خطرناک است و 

آثار زیانبار بهداشتی به همراه دارد.

۱۷ مبتلای قطعی به ویروس کرونای جهش یافته شناسایی شدند
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: ۱۷ بیمار 
قطعی مبتلا به ویروس جهش یافته انگلیسی تاکنون در ایران شناسایی شدند و خطر گسترش سریع 

این ویروس جدی است.
کیانوش جهانپور افزود: هفت نفر از این افراد که به طور قطعی به ویروس کرونای جهش یافته انگلیسی 

مبتلا شده اند در استان قزوین هستند به همین علت مقررات ویژه ای برای شناسایی و کنترل شیوع این 
بیماری در استان قزوین اجرا می شود.وی ادامه داد: ویروس جهش یافته انگلیسی سرعت انتقال بیشتری 

نسبت به ویروس قبلی کرونا دارد به همین علت رعایت فاصله گذاری فیزیکی، استفاده از ماسک در اماکن عمومی 
و پرهیز از هر گونه دورهمی و تجمع بسیار ضروری است زیرا نشانه هایی از خطر خیز چهارم کرونا در برخی استانها مشاهده شده که 
بسیار خطرناک تر از خیزهای قبلی کرونا در ایران است.سیما سادات لاری، سخنگوی وزارت بهداشت نیز اعلام کرد: خطر ورود به 
خیز چهارم کرونا جدی است و همه باید برای جلوگیری از آن دست در دست هم دهیم و از انتشار ویروس کرونا به خصوص ویروس 
جهش یافته انگلیسی به طور جدی تر از ترددهای غیرضروری خودداری کنیم و از هرگونه دورهمی و مهمانی های خانوادگی کمک 

کنیم و با همکاری هم از ایجاد موج جدید بیماری در کشور ممانعت کنیم.
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جلیل کوهپایه زاده، رییس 
دانشگاه علوم پزشکی ایران  
گفت: در کشــور های دیگر، 
ویروس کرونــا جهش های 
زیادی داشــته کــه یکی از 
عمده تریــن آن هــا ویروس 
جهش یافته  انگلیسی است. در 
حقیقت ویروسی که با نام کرونای انگلیسی 
شناخته شده، یکی از جهش های ویروس 
کرونا است.کوهپایه زاده افزود: با توجه به 
مستندات به دست آمده، این ویروس قدرت 
انتقال بالاتر )بین ۶۰ تا ۷۰ درصد( نسبت 
به ویروس معمولی دارد و همچنین میزان 
کشندگی آن بالاتر اســت. البته در مورد 
میزان کشندگی هنوز سوالاتی وجود دارد، 
اما در مورد قدرت واگیرداری، به تایید همه 

پزشکان و محققان رسیده است.
او با اشاره به اینکه باید بیشتر از قبل مراقب 
بهداشت فردی بود، گفت: مردم باید رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی و پرهیز از دورهمی 
در فضا های بسته و متراکم را بیشتر از قبل 

جدی بگیرند.
رییس دانشگاه علوم پزشــکی ایران ادامه 
داد: در شــرایطی هستیم که به قطع همه 
می دانند که اســتفاده از ماسک ضروری 
اســت، همچنین در این وضعیت، ســاده 
انگاری به ویژه در مورد استفاده از ماسک، 
کمک زیادی به گردش ویروس انگلیسی 
در کشور می کند. قدرت سرایت این ویروس 
به اندازه ای بالاست که می تواند به راحتی 
افرادی که در فضای بسته و متراکم به مدت 

طولانی کنار هم هستند و حتی مکالمه و 
ارتباطی ندارند را درگیر کند.

عوامل ایجاد موج های جدید کرونا
کوهپایه زاده افزود: یکی از مهمترین دلایل 
ایجاد موج های جدید کرونا تا کنون، رعایت 
نکردن دستورالعمل های بهداشتی و ساده 
انگاری بوده اســت. در حال حاضر ایمنی 
جامعه نسبت به جهش های جدید، کاهش 
یافته است. شدت و قدرت سرایت ویروس 
از دیگر عوامل ایجاد موج های جدید است. 
همچنین جغرافیا و دمای هوا یکی دیگر از 
این دلایل محسوب می شود. با این اوصاف، 
در صورت عدم رعایت دستورالعمل ها باید 
منتظر موج چهارم همــه گیری کرونا که 

می تواند خطرناک ترین موج باشد، باشیم.
موج های کرونا حالت تصاعدی دارند

کوهپایــه زاده گفت: حتی بــدون در نظر 
گرفتن موج های ویروس کرونا و انواع جهش 
یافته آن، هر نوع اجتماع و دورهمی و قرار 
گرفتن افراد در فضا های بسته و متراکم، به 

شدت سرایت کووید ۱۹ دامن می ز ند و هر 
مهمانی و تجمع ساده باعث ایجاد یک موج 
در آن خانواده، شهر و در نتیجه استان و در 
نهایت در سطح کشور می شود. موج های 
کرونا حالت تصاعــدی دارند؛ یعنی وقتی 
تعداد گردش ویروس بالا می رود، تعداد ابتلا 
بالا می رود و در نتیجه تعداد فوتی ها و آمار 

مرگ و میر افزایش می یابد.
ســاده انگاری کرونا، تهدید سلامت 

فرزندانمان است
او ادامه داد: با توجه به بررســی های انجام 
شده در استان تهران، آمار ابتلا در موج های 
اول و دوم و حتی ســوم، جمعیت زیر ۳۰ 
سال و زیر ۱۷ ســال کم بود، اما با توجه به 
افزایش آمار بستری ها در این موج جدید و با 
توجه به شدت سرایت ویروس جهش یافته 
انگلیسی، ابتلا در سنین ۵ تا ۱۷ سال رو به 
افزایش اســت. همچنین آمار مرگ و میر 
نسبت به بستری ها در سنین زیر ۱۰ سال 
که قبلا زیر ۱ درصد بوده اکنون به ۴ درصد 

رسیده و متاسفانه چند برابر شده است. پیام 
این خبر این است که سنین پایین هم به 
شدت در معرض درگیری هستند و رعایت 
خانواده ها نقش به ســزایی در کاهش آمار 
ابتلا و مرگ و میر کودکان زیر ۱۰ سال دارد.

کوهپایه زاده گفت: بــا توجه به تعطیلات 
و مناســبت های پیــش رو، خانواده ها در 
این ایام از رفت و آمد در فضا های بســته 
مانند مراکز تجاری و پاســاژ ها و مسافرت 
در ایــام تعطیلات نوروز، جــدا خودداری 
کنند و با رعایت دستورالعمل ها حافظ جان 

فرزندانشان باشند.
او گفت: اگر امســال عید دید و بازدید ها و 
دورهمی ها برقرار باشد، فاجعه رخ خواهد 
داد. مردم فهمیم ما باید امسال عید را هم 
مثل سال گذشته با رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی پشت سر بگذارند و مراقب خود 
و فرزندانشان باشند تا با کمک خدا امسال 
آخرین ســال حضور این ویروس در دنیا 

باشد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی ایران:

دید و بازدید در عید نوروز فاجعه می آفریند  پیشگیری از ابتلای کودکان به کرونا
با چند روش ساده

سخنگوی وزارت بهداشت درباره راهکارهای پیشگیری 
از ابتلای کودکان به کرونا توضیح داد.سیما سادات لاری 
سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی درباره 
ابتلای کودکان به کرونا اظهار کرد: همانطور که بارها اعلام کردیم، تمام گروه های 
سنی، از جمله کودکان و نوجوانان در معرض خطر ابتلا به ویروس کرونا هستند. 
بنابراین لزوم استفاده از ماسک در این گروه سنی و نظارت مداوم والدین در نحوه 

استفاده صحیح از آن، از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
وی افزود: بنابراین توصیه ما این است که برای کودکان از ماسک های متناسب با 
اندازه صورت و برای تشویق آنها به ماسک زدن از ماسک های رنگی و جذاب استفاده 
کنید. به کودکان خود آموزش دهید که تحت هیچ شرایطی ماسک خود را با فرد 
دیگری تعویض نکنند، هرگز به بخش جلویی ماسک دست نزنند و هنگام برداشتن 
ماسک از روی صورت از قسمت بندها آن را خارج کنند. همچنین در صورت مرطوب 
یا آلوده شدن ماسک، حتما آن را تعویض کرده و ماسک آلوده را در سطل های زباله 

دردار بیندازند.
سخنگوی وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی ادامه داد: ضروری است که 
در صورتی که کودک دارای اختلالات شناختی یا تنفسی شدید است و در تحمل 
استفاده از ماسک مشکل دارد، حتما با پزشک مشورت شود. اگرچه معمولا برای 
کودکان مبتلا به نقص ایمنی، مبتلا به فیبروز کیســتیک یا بیماری هایی مانند 
سرطان، استفاده از ماسک توصیه می شــود، اما این قدام باید با مشورت پزشک 

اتفاق بیفتد.
وی گفت: توصیه می شود برای کودکانی که مهارت لازم جهت استفاده از ماسک را 
ندارند، مانند کودکان دچار اختلالات تکاملی، ناتوانی، کم شنوایی، معلولیت و ... از 
محافظ صورت یا شیلد استفاده شود. همچنین لازم است، محافظ های صورت چندبار 
مصرف، بعد از هربار استفاده به درستی با آب و صابون و مواد شست شو، شسته شوند 

یا با الکل ۷۰ درصد ضدعفونی شوند.
یکی از مهمترین راه های پیشگیری از انتقال کروناویروس، رعایت  بهداشت فردی 
به ویژه شستن دست ها به صورت مکرر و هر بار به مدت حداقل ۲۰ ثانیه اعلام شده 

است.
چند نکته برای ترغیب کودکان به شستن دست ها

- به الگوی موثری برای کودک خود تبدیل شوید. حتماً خودتان نیز به آنچه کودکتان 
را به آن ترغیب می کنید، عمل کنید. پیش از غذا پختن یا خوردن، دست های خود 
را بشویید. پس از دستشویی، بازگشت به خانه از بیرون، کار کردن یا بازی کردن نیز 

حتماً دست های خود را بشویید.
- صبور باشید: مدت زمانی طول می کشد که کودک به شستن دست های خود عادت 
پیدا کند و این کار را به درستی انجام دهد. در صورت لزوم حتماً او را راهنمایی کنید.

هر زمان که شست وشو لازم بود به او یادآوری کنید: کودکان تنها در صورت مشخص 
بودن خاک، گل و لای یا رنگ روی دست هایشان آن ها را کثیف می دانند و شستشو 
خواهند داد. لازم است به آن ها یادآوری شود تا میکروب هایی را که دیده نمی شوند 

نیز باید از بین ببرند.
نکات مهم درباره آموزش شستن دست ها به کودکان

اما چگونه می توان شست وشوی صحیح دست ها را به کودکان آموزش داد؟ در ادامه 
چند نکته مهم در این ارتباط به نقل از پایگاه اطلاع رسانی "استنفورد چیلدرن" 

آورده شده است:
- برای فرزندان خود با صبر و حوصله توضیح دهید که شست وشــوی دســت به 
جلوگیری از مریض شدن آن ها و نیز بیمار شدن افراد دیگر کمک می کند. هیچ کس 
دوست ندارد بیمار شود یا شخص دیگری را بیمار کند. شست وشوی دست می تواند 

به جلوگیری از بروز این موارد کمک کند.
- به فرزندان خود بیاموزید تا پیش از مواردی چون غذا خوردن، لمس چشم، بینی و 

دهان یا لمس یک زخم با جراحت باید حتماً دست های خود را بشویند.
همچنین یادآوری کنید شست وشوی دست ها پس از استفاده از سرویس بهداشتی، 
بازی کردن یا لمس حیوانات، دست زدن به غذا یا داروی حیوانات خانگی، بازگشتن 
از بیرون، بازی کردن در فضای بیرون از خانه، دست زدن به زباله ها، دست زدن به 

پوشک کثیف و بودن در اطراف یک فرد بیمار الزامی است.

گزارش

باشگاه خبرنگاران
گزارش

ممکن است واکسن برکت هم مانند واکسن 
فایزر مجوز مصرف اورژانسی بگیرد

محقق اصلی پروژه تولید واکســن ایرانی کووبرکت ضمن تشریح 
وضعیت فاز یــک و دو مطالعــه بالینی این واکســن، گفت: فکر 
می کنیم می توانیــم در اواخر خرداد ماه این واکســن را به تولید 

انبوه برسانیم.
دکتر مینو محرز درباره آخرین وضعیت واکسن ایرانی کرونای کوو 
برکت، گفت: در اواخر فرآیند فاز یک کارآزمایی بالینی قرار داریم. 
به طوری که در حال حاضر تمام ۵۶ داوطلب دوز اول واکســن را 
دریافت کرده اند و ۳۰ نفر هم دوز دوم واکسن را دریافت کرده اند 
که به تدریج سایر داوطلبان هم دوز دوم را دریافت کرده و سپس 
نتایج برای بررسی و اخذ مجوز آغاز فاز دوم به سازمان غذا و دارو 

ارسال می شود.
زمان آغاز فاز دوم مطالعه بالینی واکسن کووبرکت

وی با بیان اینکه فاز اول کارآزمایی بالینی نهایتا تا اواسط اسفند 
ماه به پایان می رسد، گفت: فاز دوم کارآزمایی بالینی این واکسن 

با ۳۰۰ تا ۵۰۰ نفر آغاز می شود و سعی می کنیم هرچه زودتر قبل 
از پایان سال فاز دوم را آغاز کنیم. البته در صورتی که سازمان غذا و 
دارو زودتر صادر کند، ما هم هرچه زودتر فاز دوم کارآزمایی را آغاز 
می کنیم تا بتوانیم هرچه زودتر واکســن را با رعایت همه ضوابط 

به مصرف برسانیم.
محرز با بیان اینکه امکان این وجود دارد که فاز دوم و سوم مطالعه 
بالینی ادغام شود، افزود: در صورتیکه سازمان غذا و دارو مجوزهای 
لازم را صادر کند، می تواند فاز دو و سه را به صورت ادغام شده پیش 
برد. به هر حال ما برای آغاز و انجام هر مرحله ای باید از ســازمان 
غذا و دارو مجوز دریافت کنیم و ســپس کارمان را آغاز کنیم. این 
موضوع به خوبی پیش می رود و ان شاءالله به زودی از این واکسن 

و واکسن های دیگر بهره مند خواهیم شد.
واکسن ایرانی کرونا چه زمانی به تولید انبوه می رسد؟

وی با بیان اینکه امیدواریم نهایتا قبل از سال جدید، فاز دوم را آغاز 
کنیم، ادامه داد: فکر می کنیــم می توانیم در اواخر خرداد ماه این 
واکسن را به تولید انبوه برسانیم. بسیاری از واکسن ها مجوز مصرف 
اورژانســی گرفتند، اما ما واقعا داریم بر اساس ضوابط بین المللی 

پیش می رویم و همه اقدامات را بــا دریافت مجوزهای لازم پیش 
می بریم. البته اگر شرایط ایجاب کند، می توان به صورت اورژانسی 
فاز دو و سه را ادغام کرد، اما ما فعلا داریم روی روال پیش می رویم.

تاثیر واکسن کرونای کووبرکت بر ویروس جهش یافته
محرز درباره شــرایط احــراز مجوز مصرف اورژانســی برای یک 
واکســن، گفت: اول باید میزان احتیاج جامعه را بررســی کنیم. 
تا قبل از اینکه جهش های بیشــتری از ســوی ویروس رخ دهد 
که ممکن اســت این جهش ها به گونه ای باشــند که واکسن بر 
روی ویروس موثر نباشــد، باید اقداماتی انجام شود. البته واکسن 
کووبرکت را بر روی ویروس جهش یافته انگلیســی هم آزمایش 
کردیم که خوشــبختانه روی این ویروس جهش یافته هم موثر 
است. بنابراین اگر بخواهیم در هیمن شــرایط تعداد بیشتری را 
واکســینه کرده و مصونیت دهیم، می توان این مجوز را با بررسی 
همه مستندات صادر کرد. همانطور که واکسن فایزر مجوز مصرف 
اورژانسی گرفت، ممکن است ما هم بتوانیم مجوز مصرف اورژانس 
را برای واکســن مان دریافت کنیم. اما فعلا بــه روال عادی پیش 

می رویم تا ببینیم چه شرایطی ایجاد می شود.

سبک زندگی

 

سفر و کاهش وزن

هنگامی که برای کار یا تفریح در ســفر هستیم، حفظ وزن 
فعلی دشوار است، چه برسد به ادامه کاهش وزن.

اگر زیاد سفر می کنید یا می خواهید تعطیلات تابستانی خود را برنامه ریزی کنید و هدف 
کاهش وزن دارید، این مقاله برای شما مناسب است.

ما تمام نکات لازم برای ماندن در دوره کاهش وزن در هنگام سفر را به شما ارائه خواهیم 
داد.

چرا سفر می تواند برای کاهش وزن زیانبخش باشد؟
مسافرت و کاهش وزن معمولاً همراهان خوبی نیستند.

برای اکثر ما، مســافرتهای طولانی مدت یا ســفرهای مکرر باعث می شود که وزن اضافه 
کنیم، و لاغر نشویم.

دلایل این امر معمولاً شامل موارد زیر می شود:
هنگام مسافرت بیش از حد معمول غذا می خوریم

هنگام سفر کمتر ورزش می کنیم و نسبت به حالت عادی فعالیت کمتری داریم
هنگام مسافرت بیشتر از حد معمول در رستوران ها غذا می خوریم

ما معمولاً هنگام سفر گزینه های غذایی کم تر سالمی مصرف می کنیم
نکاتی برای کاهش وزن و جلوگیری از افزایش وزن هنگام مسافرت

توجه داشته باشید که بیشتر نکات بالا شامل "بیشــتر یا کمتر از حد معمول" یا "بیشتر یا 
کمتر از حد همیشه" است.

راز حفظ وزن فعلی در هنگام مسافرت، تلاش برای حفظ فعالیت طبیعی و رژیم های غذایی 
تا حد ممکن است.

البته گفتنش راحت تر از انجامش است.
اگر مسافرت کاری باشیم، اغلب در طول روز در جلسات و موارد دیگر بسیار مشغول هستیم 

و بعد از ساعت ها مشغول صرف ناهار با همکاران یا مشتریان هستیم.
وقتی که برای تفریح در ســفر هســتیم، می خواهیم برای مدت کوتاهی که به استراحت 

می پردازیم، آرامش داشته باشیم و کاری که دوست داریم انجام دهیم.
صرف نظر از اینکه ما برای کار در سفر هستیم یا تفریح، مشکلات کاهش وزن در فرودگاه 
شــروع می شــوند و تا زمانی که دوباره فرودگاه را به مقصد خانه تــرک نکنیم، به پایان 

نمی رسند.
برای کمک به همه در کنترل وزن در هنگام مسافرت، در اینجا لیستی از نکاتی برای حفظ 

وزن آورده شده:
هنگامی که در مسافرت هستید هرجا و هرزمان که ممکن است پیاده روی کنید.

همیشه همراهتان آب داشته باشید و نوشیدنی بخورید تا خوب هیدراته شوید و احساس 
سیری کنید

دوچرخه کرایه کنید و در محله های اطراف با دوچرخه گردش کنید.
از صبحانه های پخته شده در صورت امکان خودداری کنید و به جای آن یک کاسه سالم 

غلات، میوه و نان تست بخورید.
هتلی با استخر و باشگاه رزرو کنید و از آنها استفاده کنید.

قبل از صبحانه ورزش کنید
تنیس بازی کنید

هنگام صرف غذا در رستوران، یک بشقاب سبزیجات سفارش دهید

گر  ا
نزدیــک دریا هســتید، موج ســواری را 

امتحان کنید
روال عادی خود را تا آنجا که ممکن است دنبال کنید اما به خود اجازه تفریح هم دهید

زمان خود را برنامه ریزی و اولویت بندی کنید
به دیگران بگویید که برنامه ورزشی تان چقدر برایتان مهم است

نتیجه
هنگامی که برای کار یا تفریح در سفر هستیم، حفظ وزن فعلی دشوار است، چه برسد به 

ادامه کاهش وزن.
اگر برای کار، زیاد سفر می کنید یا قصد دارید برای تعطیلات تابستانی خود برنامه ریزی 
کنید و هدف کاهش وزن دارید، اکنون ایده هایی دارید تا بتوانید در سفر در هرجای دنیا 

در دوره کاهش وزن خود قرار دهید.
www.weightloss.com : منبع

پریسا جمدی
مترجم

 کرونای جهش یافته 
مرگ بیشتری به 

دنبال دارد
عضو کمیته علمی ســتاد 
ملی کرونا با اشاره به شیوع 
ویروس جهش یافته کرونا 
در برخــی از نقاط کشــور 
گفت: محدودیت ها باید با 
شدت بیشــتر از قبل اجرا 

شود.
 مســعود مردانــی، عضو 
کمیته علمی ســتاد ملی 
مدیریت کرونا، با اشاره به 
شیوع ویروس جهش یافته 
کرونــا در برخــی از نقاط 
کشور در رابطه با علائم آن 
اظهار کرد: اوایل شیوع این 
ویروس در جهان تصور بر 
این بود که تفاوتی با بیماری 
کرونــا نــدارد، امــا اخیراً 
مــواردی از شــدت علائم 
بالینی در بیماران مبتلا به 
این نوع ویروس مشــاهده 

شده است.
وی افزود: همچنین تا پیش 
از این تصور می شد مرگ و 
میر ویــروس جهش یافته 
با ویروس قبلی کرونا برابر 
اســت، اما شــواهد جدید 
نشــان می دهد که اینگونه 
نیست و مرگ و میر ناشی 
از این ویروس ممکن است 
بیشتر از فرم قبلی ویروس 
باشــد. همچنین ویروس 
قبلی جوانان زیر ۲۰ را کمتر 
درگیر بیماری می کرد، اما 
گونه جدید ویروس جوانان 
زیر ۱۸ سال را بیشتر بیمار 

می کند.
مردانی در رابطه با کفایت 
محدودیت هــای کرونایی 
نیز گفت: محدودیت ها باید 
با شدت بیشتر از قبل اجرا 

شود.
این متخصص عفونی بیان 
کــرد: یکی از مشــکلاتی 
که وجود دارد این اســت 
که بســیاری از افراد گمان 
می کردند کــه کرونا تمام 
شــده اســت، تور هــای 
مســافرتی و ســفر های 
نوروزی در حال آغاز است. 
مردم بــه خرید نــوروزی 
روی آورده انــد. دوســت 
داریم مردم همیشــه شاد 
باشند، اما نباید فکر کنند 
کرونا تمام شده است، این 
بیماری هنــوز بزرگترین 
مشکل ایران و جهان است 
و اگــر کوچکترین غفلتی 
صورت گیرد و خیز چهارم 
بیماری آغاز شــود، دوباره 
همانند عید ســال گذشته 

گرفتار می شویم.
وی با انتقاد از برخی سفر ها 
به مناطقــی مانند کیش 
اظهار کــرد: بایــد جلوی 
این ســفر ها گرفته شــود. 
اگرچه وضعیــت کنونی ما 
در مقایســه با انگلستان و 
آمریکا بســیار بهتر است، 
اما این دلیل نمی شــود که 
نســبت به این موضوع غره 
شــویم، امکان دارد همین 
امســال در اواخر اســفند 
و اوایــل فروردیــن با خیز 
چهــارم بیمــاری مواجه 
شــویم به همین دلیل در 
تمام جهــان محدودیت ها 
را بــه صورت جــدی اجرا 
می کنند. اگر محدودیت ها 
را در شــهر های قرمــز و 
نارنجــی جــدی نگیریم 
مواجــه فاجعــه   بــا 

 می شویم.
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 Agreement With Iraq 
to Form Courts on 
Trade
 An agreement signed during 
the Iranian judiciary chief ’s 
recent visit to Iraq entails 
setting up specialized courts 
with jurisdiction over economic 
and trade disputes involving the 
nationals of the two countries, an 
official said.
Speaking at a televised interview 
on Saturday, Head of the Iranian 
Judiciary’s High Council for 
Human Rights Ali Baqeri 
highlighted the results of the 
recent visit by Judiciary Chief 

Ebrahim Raeisi to Iraq, Tasnim 
News Agency reported.He said a 
memorandum of understanding 
signed during the trip stresses 
the need for programs to inform 
the nationals and business 
people of the two countries 
about the trade regulations to 
prevent legal cases from turning 
into judicial files.Under the MoU, 
Iran and Iraq have agreed to form 
specialized courts in the capitals 
and in border provinces to work 
on the economic and trade 
issues, Baqeri noted, adding that 
the new decision would have 
positive impacts on the work of 
economic activists.

Oil rises 
on fears of 
heightened 
tensions in 
Middle East
Oil prices rose to their 
highest in more than a 
year on Monday after 
a Saudi-led coalition 
fighting in Yemen 
said it intercepted an 
explosive-laden drone 
fired by the Houthi 
group, raising fears 
of fresh Middle East 
tensions.
Hopes for more U.S. 
stimulus and an 
easing of coronavirus 
lockdowns helped 
support the rally after 
prices gained around 
5% last week.
Brent crude was up 
66 cents, or 1.1%, at 
$63.09 a barrel at 0004 
GMT, after climbing to a 
session high of $63.44, 
the highest since Jan. 
22, 2020.
U.S. West Texas 
Intermediate (WTI) 
crude futures gained 
86 cents, or 1.5%, 
to $60.33 a barrel. It 
touched the highest 
since Jan. 8 last year of 
$60.77 earlier in the 
session.
The Saudi-led coalition 
fighting in Yemen 
said late on Sunday 
it intercepted and 
destroyed an explosive-
laden drone fired by the 
Houthi group toward 
the kingdom, state TV 
reported.
 “An early spike in oil 
markets was triggered 
by the news,” said 
Kazuhiko Saito, chief 
analyst at commodities 
broker Fujitomi Co.
 “But the rally was also 
driven by growing 
hopes that a U.S. 
stimulus and easing of 
lockdowns will boost 
the economy and fuel 
demand,” he said. WTI 
may be pulled back 
by profit-taking as it 
reached a key $60 level, 
he added.
U.S. President Joe 
Biden pushed for the 
first major legislative 
achievement of his 
term on Friday, turning 
to a bipartisan group 
of local officials for 
help on his $1.9 trillion 
coronavirus relief plan.
Oil prices have rallied 
over recent weeks 
also as supplies 
tighten, due largely to 
production cuts from 
the Organization of the 
Petroleum Exporting 
Countries (OPEC) and 
allied producers in the 
group OPEC+.
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One of the major 
o b j e c t i v e s 
of signing 
this trade 
a g r e e m e n t 
is providing 
f a c i l i t i e s 

for the merchants 
and investors and 
eliminating obstacles 
in their way.
Signing the free 
trade agreement 
with Eurasia and the 
resulting preferential 
trade agreement 
also contributes to 
the establishment 
of turning Iran into a 
regional trade hub, and 
strengthening Iran’s 
role as a safe North-
South corridor for many 
regional countries, 
according to economic 
experts.
That is because in the 
framework of Iran’s 
free trade with Eurasia 
more than 500 of 
Iran’s export goods to 
Russia, Kazakhstan, 
Belarus, Armenia, and 
Kyrgyzstan are dealt 
with in the framework 
of zero-tax-level 
preferential trade.
Eurasia is an economic 
block comprised 
of five countries, 
namely Armenia, 
Russia, Kazakhstan, 
Kyrgyzstan, and 
Belorussia, with 
a 183-million-
strong population, 
1,900-billion-dollar 
gross national product, 
1st world rank in oil 
production, 2nd world 
rank in natural gas 
production, and 4th 
world rank in electricity 

generation, regarded as 
one of the world’s most 
proliferous investment 
markets.
Early this winter the 
Iranian government 
issued the required 
permits for free trade 
negotiations with 
Eurasia and if those 
talks will bear fruit 
Iran’s free trade with 
that block will start 
in the mid-fall season 
next year, based on 
which the customs 
tariffs’ obstacle will 
be eliminated among 
them.
Now during the 
remained time for 
restarting free trade 
talks with that union, 
which according to 
Hamid Zadboom, 
the head of Iran 
Trade Development 
Organization, will 
be as early as next 
month, efforts aimed 
at eliminating all the 
obstacles between the 
two sides is needed 
more than ever before.
The significance of 
this economic block 
and the effects of 
Iran’s membership in 
it is focused on in this 
article.
***Iran’s entry to world 
markets
On increasing Iran’s 
economic cooperation 
through proximity 
with Eurasia during the 
past few years, various 

viewpoints have been 
presented, which due 
to the background 
of Iran’s cultural ties 
with that region, 
and the geopolitical 
significance of its 
member states, as 
well as the necessity of 
development of Iran’s 
foreign trade thru 
economic proximity 
in the region, they 
all attach extreme 
importance to this 
economic move.
According to experts, 
after the end of the 
Cold War, the world 
nation’s tendency 
towards regionalism 
has drastically 
increased and among 
various world regions, 
Central Asia is one of the 
geostrategic regions at 
the center of attention 
of various countries.
Iran’s cooperation 
with that economic 
block, worth more 
than $800bn, is the 
harbinger of boosting 
the country’s trade 
with various world 
countries, especially 
with our neighbors, 
particularly under such 
conditions that the 
enemies are seeking 
ways for segregating 
Iran and severing our 
trade ties with the 
world.
***High volume of 
trade and business 
transaction

The economic 
significance of this 
block is so high that 
after its establishment 
different countries 
announced their 
enthusiasm for 
membership in it.
The trade volume of 
Eurasia with world 
countries is around 
$850bn now.
Only $331bn of that 
volume is Eurasia’s 
imports from the 
different countries.
Iran’s current share of 
that volume is around 
$2.5bn, $1.6bn of it is 
Iran’s imports from 
Eurasia and $823mn 
exports.At least 80% 
of Eurasia’s exports to 
Iran are agricultural 
products, especially 
edible seeds, and 68% 
of it is Iran’s exports to 
Eurasia, comprised of 
agricultural products, 
especially fresh fruits 
and dried nuts.Due to 
the great significance 
of cooperation with 
Eurasia member states, 
Conference on Iran’s 
Economic Cooperation 
with Eurasia was 
sponsored by Iran 
Trade Room, and co-
sponsored jointly by 
Persian Gulf Studies 
Institute, Iran-Russia 
Joint Economic Room, 
and Iran-Kazakhstan, 
as well as Iran-Armenia 
rooms and held this 
month in Tehran.

Double-Digit Rise in 
Domestic Production of 
Home Appliances
The domestic production of three types of home 
appliances in the first 10 months of the current Iranian 
year (March 20, 2020-Jan. 19) have increased while 
that of another declined, latest statistics released by the 
Ministry of Industries, Mining and Trade show.
A total of 880,500 washing machines were produced 
during the period, showing a 53.2% growth compared 
with the similar period of last year, IRNA reported.
The manufacture of television sets during the same 
period reached 995,000, registering a 44.7% increase 
year-on-year.
A total of 1.68 million refrigerators and freezers were 
manufactured, indicating a 30.8% YOY rise.
Around 853,900 evaporative coolers were 
manufactured in local factories, showing an 11.9% 
YOY decline.
Despite problems, such as the decline in allocation of 
foreign currency and shortage of raw materials, the 
domestic production of home appliances has risen in 
recent months. 
Some manufacturers have even posted a 100% increase 
in output. For the first time, two well-known local 
companies launched the production of dishwashers 
in the country.
Nearly nine million devices were produced in the 
country last year. However, that is barely 50% of the 
industry’s potential, Kayvan Gordan, another senior 
official with the ministry, said. 
“There is no shortage of home appliances, though a ban 
is placed on their imports since two years ago. Some 
smuggled goods in the market have seen price increases 
recently,” he added. 
Domestic demand for home appliances was around 
13.6 million in the year ending March 2018, but has 
now reduced to 12 million given the rise in the value of 
foreign currencies and prices.
“Last year, the production of small appliances, 
refrigerators and television sets posted a year-on-
year growth of 12%, 12% and 3%, respectively. The 
industry experienced a 10% growth last year, despite 
restrictions imposed by sanctions,” Mehdi Sadeqi-
Niyaraki, a deputy industries minister, was quoted as 
saying by IRIB.
“Plans are to boost production by 34% in the 
current year for production to hit 11.6 million home 
appliances," Deputy Industries Minister Mohammad 
Reza Kalami has been quoted as saying by Tasnim News 
Agency, adding that by March 2022, Iranian production 
will meet total domestic demand.
Keyvan Gordan, director general of the Industries 
Ministry’s Electronic, Metal and Home Appliances 
Bureau, said the production of household appliances 
will break the all-time record this year.
“Home appliances’ market in our neighboring 
countries is as big as $37 billion per year. If the supply 
of raw materials and production procedures are 
facilitated and regulations are modified in favor of 
exports, we can significantly increase our share of the 
regional market,” he added.
Latest statistics show Iran exported 99,000 tons of 
home appliances worth $139 million during the five 
months to Aug. 21. 
According to Mohsen Montazeri, an official with Trade 
Promotion Organization of Iran, refrigerators, freezers, 
evaporative coolers, washing machines, water heaters, 
stove, television sets, blenders, electric fans for oven, 
furniture and ceramic dishware were Iran’s main 
exported products.
Iraq, Afghanistan, Oman, Turkey, Azerbaijan and Italy 
were among the main destinations. 
“A total of $243 million worth of household goods, 
mostly intermediate goods, were also imported during 
the period,” the official was quoted as saying by ILNA.

Late last spring Iranian Parliament’s 
ratification on free trade with Eurasia was 
practically implemented and on October 
2020 ,26, Iran signed the agreement with 
Europe-Asia Union (Eurasia), to be an 
important step in Iran’s foreign trade scene, 
especially with our northern neighbors, 
and thru there with Europe and beyond.

Eurasia, Iran’s gate to world trade
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Speaking in a 
meeting with 
the Qatari 
F o r e i g n 
M i n i s t e r 
on Monday 
e v e n i n g , 

President Hassan 
Rouhani referred to 
recent developments 
in the region and 
the need to develop 
joint cooperation 
between Tehran 
and Doha, adding, 
"Relations between 
the two countries have 
been very good and 
developing in recent 
years, and with the new 
international conditions, 
opportunities should 
be used to develop 
and deepen relations 
and cooperation".Dr. 
Rouhani also referred to 
the agreements reached 
during the Emir of 
Qatar's visit to Iran last 
year and the agreements 
of the Joint Economic 
Commission of the two 
countries, emphasizing 
the need to accelerate 
the implementation 
and operation of these 
agreements and said, 
"Iran and Qatar can 
develop relations in 
various fields, including 
economic, commercial, 
cultural, scientific 
and tourism, and 
cooperation between 
the private sectors of the 
two countries can play 
an important role in this 
direction".

Expressing that the 
progress of any country 
in the region will be 
achieved by establishing 
peace and stability in the 
region, the President 
welcomed dialogue and 
cooperation with the 
countries of the Persian 
Gulf and stressed, "We 
remain committed 
to the Hormuz Peace 
Endeavour (HOPE) 
initiative and believe 
that peace and stability 
in the region will not 
be achieved except 
through cooperation and 
dialogue between the 
countries of the region, 
and it is the countries 
of the region that must 
decide for their own".
Referring to the recent 
developments in the 
United States and the 
end of Trumpism in 
the country and the 
announcement of 
different policies by the 
new US administration, 
including the desire 
to return to the Joint 
Comprehensive Plan 
of Action (JCPOA), Dr. 
Rouhani said, "Today, it 
has been proven to the 

world that the policy of 
maximum pressure has 
failed and the new US 
administration has no 
choice but to make up 
for the mistakes of the 
previous administration 
and fulfil its legal 
obligations".
Emphasizing the need 
for the United States 
to lift sanctions and 
return to UN Security 
Council Resolution 
2231, the President 
said, "Whenever the 
United States lifts 
illegal sanctions and 
returns to law, Iran will 
immediately fulfil all 
its obligations under 
the deal".During the 
meeting, the Qatari 
Foreign Minister 
described Iran as a 
friendly country in the 
region and stressed 
the development 
and deepening of 
bilateral relations in 
all fields, especially 
commercial and 
economic cooperation.
Mohammed bin 
Abdulrahman bin Jassim 
Al Thani also delivered 
a written message from 

the Emir of Qatar to Dr. 
Rouhani, and mentioned 
the Islamic Republic of 
Iran as a powerful and 
influential country in the 
region and stressed the 
need for cooperation and 
consensus in the region 
and the Persian Gulf.
Bin Jassim Al Thani 
added, "We have always 
believed in maintaining 
peace and stability 
and dialogue between 
the countries of the 
region, and we also call 
for regional dialogue 
to resolve the issues 
between regional 
countries following the 
HOPE initiative".
Appreciating Iran's 
support and cooperation 
in the period of sanctions 
against Qatar, the Qatari 
Foreign Minister said, 
"We hope that with the 
return of the United 
States to the JCPOA, the 
problems and sanctions 
within the framework 
of this agreement will 
be resolved as soon as 
possible, and Qatar will 
not hesitate for any kind 
of assistance in this 
regard".

Govt spox: World recognizes 
Iran's logic, rights
The World recognizes Iran's logic and rights, Iranian 
Government spokesman Ali Rabiee said on Tuesday 
citing the government's logical and correct foreign 
policy in line with the country's independence.In 
his weekly press briefing on Tuesday, Rabiee said 
that the Iranian government has stood against 
insurgency and the growing foreign influence to 
materialize the real meaning of independence and 
to avoid considering independence as isolation.Iran 
has followed up this goal not by isolation policies 
but through policies dealing with constructive 
interaction in the international arena, he said.Today, 
Iran is not affected by any country and the world 
knows Iran as a logical state, he added.Referring to 
US administration failures in the UNSC, ICJ and IAEA, 
Rabiee said despite sanctions and cruel economic 
war, Iran resisted against pressures and even faced 
economic growth.
Russian Flotilla in Iranian 
Waters for Joint Drill
A flotilla of Russian military vessels arrived in Iran’s 
southeastern waters on Tuesday to hold a joint 
naval drill with Iranian forces.The Russian flotilla, 
comprising Stoiky frigate and Kola replenishment 
oiler, was given a salute by the Iranian Navy and 
the IRGC’s vessels upon arrival in Iran’s territorial 
waters.Russian commanders on board the visiting 
flotilla are going to hold a meeting with Iranian peers 
at Chabahar port to make arrangements for the joint 
drill.Iran’s Deputy Army Chief for Coordination 
Rear Admiral Habibollah Sayyari said on Sunday 
that the joint exercise with the powerful naval 
forces of Russia has a clear message that the Iranian 
Navy has reached the level of world naval powers in 
terms of equipment, human forces, techniques and 
tactics, command and control, as well as modern 
telecommunication systems.
Iran Parl. approves next 
fiscal’s budget bill outlines
The Iranian lawmakers have approved the general 
outlines of the amended version of the budget 
bill proposed for the upcoming fiscal year (starts 
March 19).During the Parliament’s open session 
on Tuesday, the legislators cast 211 votes for and 28 
votes against the bill, while 6 abstained from voting.
The amendment to the new fiscal year was handed 
to the Parliament on Monday.Earlier in February, 
the Parliament rejected the general outlines of the 
budget bill and the legislators said the government 
needed to reform the bill and submit it to Parliament 
again.
In the fiscal 2021-22 budget, the operating budget 
(including revenues derived mainly from taxation 
and exports at the disposal of the government) was 
projected to stand at 8,413 trillion rials ($32.35 
billion at the market exchange rate of 260,000 rials 
per dollar).

Iran welcomes talks with Persian Gulf 
littoral countries on bilateral, regional 
issues: President Rouhani

 Iran’s President mentioned Qatar as a 
good friend and neighbour of Iran in the 
region and stressed the need to develop 
relations between the two countries in all 
fields, especially commercial and economic 
relations.
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Iran has not pulled out of the JCPOA: 
Envoy
 Stating that Iran has not withdrawn from the JCPOA, Majid Takht-
Ravanchisaid that the reduction of Tehran's obligations under this 
agreement is within the framework of Article 36 of the deal.Iran's 
Ambassador and Permanent Representative to the United Nations 
Majid Takht-Ravanchi said, "How do you expect Iran who has not 
left the JCPOA to take the first step?"Reiterating that the reduction 
of Iran's obligations to the JCPOA is within the framework of Article 
36 of this agreement, he added, "According to Article 36, when a 
member of the JCPOA commits a clear and serious violation, Iran 
is given the authority not to fulfill all or some of its obligations, and 
we chose the second option."Iran’s permanent ambassador to the 

International Organizations in Vienna Kazem Gharibabadi said 
that Iran has informed the IAEA Director General Rafael Mariano 
Grossi of its suspension of the country’s voluntary actions under 
the JCPOA from February 23, 2021.The measure is based on the 
Strategic Action Plan approved by Iran’s parliament and due to the 
lack of commitment of other JCPOA signatories to lift sanctions 
against the Islamic Republic of Iran, he added.“In this letter, we asked 
the Agency to take the necessary measures as soon as possible to 
implement Iran's requests in order to stop various voluntary actions, 
including the implementation of the Additional Protocol,” he added.
After the illegitimate US exit from the JCPOA in May 2018, the three 
European signatories to the deal remained indifferent to making up 
for Iran’s losses.Amid the Europeans’ lack of action, Iran took five 

steps to reduce its commitments to 
the deal while vowing that it will 
reverse the course as soon as 
the other parties live up to their 
commitments under the accord.
Recently, the Iranian parliament 
passed a bill, dubbed the Strategic 
Action Plan to Counter Sanctions in 
early last December, setting a Feb. 21 
deadline for Biden to lift the US sanctions. 
Otherwise, Iran will halt inspections of its 
nuclear sites by the International Atomic Energy Agency (IAEA) and 
further boost uranium enrichment. 

"We have always 
believed in 
maintaining 
peace and 
stability and 
dialogue 
between the 
countries of 
the region, and 
we also call 
for regional 
dialogue to 
resolve the 
issues between 
regional 
countries 
following the 
HOPE initiative".
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UN reacts to Iran's 
plan to limit IAEA 
inspection

A UN spokesman has 
reacted to Iran's decision 
to limit the International 
Atomic Energy Agency's 
inspection of country's 
nuclear facilities.
The United Nations is 
calling on Iran to fully 
cooperate with the 
International Atomic 
Energy Agency (IAEA), 
UN spokesman Farhan 
Haq said, commenting on 
Tehran's plan to limit IAEA 
inspections of its nuclear 
facilities, Urdupoit reported.
Farhan Haq said at a 
Monday briefing that the 
United Nations was calling 
on all sides to adhere to 
the Iran nuclear deal. "We 
want all sides to fulfill their 
obligations, including Iran."
Mojtaba Zonnour, the head 
of the National Security and 
Foreign Policy Committee 
at the Iranian parliament, 
has said that if European 
countries do not resolve 
the issue of US sanctions 
against Iran's banking and 
finance industry and do not 
facilitate the normalization 
of Iranian oil exports by 
February 21, Tehran will 
limit its cooperation with 
the IAEA.
Iran’s permanent 
ambassador to 
the International 
Organizations in Vienna 
Kazem Gharibabadi said 
that Iran has informed the 
IAEA Director General 
Rafael Mariano Grossi of its 
suspension of the country’s 
voluntary actions under the 
JCPOA from February 23, 
2021.
The measure is based 
on the Strategic Action 
Plan approved by Iran’s 
parliament and due to the 
lack of commitment of other 
JCPOA signatories to lift 
sanctions against the Islamic 
Republic of Iran, he added.
“In this letter, we asked 
the Agency to take the 
necessary measures as soon 
as possible to implement 
Iran's requests in order 
to stop various voluntary 
actions, including the 
implementation of the 
Additional Protocol,” he 
added.
After the illegitimate US 
exit from the JCPOA in May 
2018, the three European 
signatories to the deal 
remained indifferent to 
making up for Iran’s losses.
Amid the Europeans’ lack of 
action, Iran took five steps to 
reduce its commitments to 
the deal while vowing that 
it will reverse the course as 
soon as the other parties live 
up to their commitments 
under the accord.
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Iran-Russia drill aiming to boost 
security of N Indian Ocean
The spokesperson of the joint Iranian-Russian naval drill 
Rear Admiral Gholamreza Tahani said that security of 
sea lanes in the northern Indian Ocean is one of the most 
important goals of the combined exercise.
The briefing meeting of the Iran-Russia combined naval 
exercise was held on Tuesday in the presence of the 
commanders of the navies of Iran Army, IRGC and Russia.
"We believe that the sea is the link between nations and 
we emphasize that the North Indian Ocean region is one 
of the safest maritime regions," said Gholamreza Tahani 
in this meeting. 
Referring to the strategic importance of the North Indian 
Ocean region, he added, "The North Indian Ocean is one of 
the most important and strategic waterways in the world 
and plays an important role in world trade and shipping."
He cited the security of sea lanes in the northern Indian 
Ocean as one of the most important goals of the combined 
exercise, saying, "The security of shipping lines in this 
region, especially in the area between the Strait of 

Hormuz, the Malacca Strait and the Bab al-Mandab Strait, 
guarantees the preservation of economic interests on 
the world stage, which requires the cooperation and 
convergence of different navies."
Stating that the 2021 Iran-Russia combined naval exercise 
is of special importance, Tahani said, "Many countries 
navigate the Oman Sea and the Indian Ocean, which are key 
areas of world trade, and therefore maintaining maritime 
security is crucial."
The spokesperson highlighted that improving combat 
readiness, achieving collective security and exchanging 
experience in the field of counter-terrorism and piracy are 
important goals of this exercise.
"The training of information and security exchange at 
sea and rescuing the hijacked ship are among the most 
important operations which will be carried out in this 
exercise," he noted.
Iranian-Russian ‘Marine Security Belt’ drills are underway 
with the slogan "Collective Cooperation at Sea for the 
Security of Maritime Trade" in a 17,000-kilometer area 
with a message of peace and friendship.

Previously, 
the Deputy Coordinator 

of the Islamic Republic of Iran's Army Rear Admiral 
Habibollah Sayyari said that the joint naval drill with 
Russia demonstrates the naval authority of Iran's Armed 
Forces.In late December 2019, Iran, Russia and China held 
joint naval drills in the Indian Ocean and the Gulf of Oman. 
The maneuvers lasted four days.

News



Zarif Asks Japan to Free Iran’s Frozen Assets
Foreign Minister of Iran Mohammad Javad Zarif urged Japan to release the 
Iranian assets blocked under US sanctions.
In an interview with Japan’s Kyodo News, Zarif called Japan an old friend 
of Iran and noted its good relations with the United States.
"We expect Japan to act as a friend, particularly when it comes to 
international law,” Zarif said, referring to the illegal nature of the US sanctions.
"Since the United States is violating international law, the best role that Japan can 
play is to show Americans that Japan will not implement their illegal decisions," he said.
Zarif specifically called on Japan to unfreeze Iranian assets frozen in Japanese banks due to US 
sanctions, as a gesture to Iran by the new government of Prime Minister Yoshihide Suga, who came 
to power last September, Press TV reported.

Talks about security in 
the Persian Gulf comes 
within the purview 
of the regional states 
alone, Iranian Deputy 
Foreign Minister Abbas 
Araqchi said.“The Islamic 
Republic of Iran would 
hold talks about security 
of the Persian Gulf region 
only with the regional 
countries,” Araqchi said 
in a meeting with the 
Qatari foreign minister’s 
special representative, 
held in Tehran on Monday.
Stressing the need for 
constant consultations 
between Tehran and Doha 
over regional affairs, the 
Iranian diplomat noted 
that regional security and 
stability would materialize 
through dialogue and 
participation of all regional 
countries and without 
foreign interference.
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If you travel a lot or are about to plan your 
summer holidays and have a weight loss 
goal, this article is for you. 
We'll give you all the tips you need to 
stay on your weight loss course while 
traveling around the country or around 
the world.
Why travel can be counter-productive to 
weight loss 
Travel and weight loss usually aren't 
happy bedfellows. 
For most of us, traveling often or for 
extended periods of time results in us 
putting on weight, not losing it. 
The reasons for this typically include: 
•We eat more than normal when traveling 
•We exercise less and are less active than 
normal when traveling 
•We tend to dine out at restaurants more 
than usual when traveling 
•We tend to generally eat less healthy 
food options in favour of tastier options 
when traveling 
Tips for weight loss and avoiding weight 
gain while traveling 
Notice that most of the points above 
include "more or less than normal" or 
"more or less than usual"? 
The secret to at least maintaining our 
current weight while traveling is trying 
to maintain our normal activity and diets 
as much as possible. 
Of course this is easier said than done. 
If we are traveling on business we're often 
very busy during the day in meetings and 
so forth, and after hours we're are dining 
with colleagues or clients. 
When we're traveling for pleasure, we 
want to relax and indulge our senses for 
the short time we have to relax. 
Regardless of whether we're traveling 
for business or pleasure, the weight loss 
pitfalls start at the airport on departure 

and don't end until we leave the airport 
again upon arrival home. 
To help us all keep our weight in check 
while traveling, here's a list of weight 
conscious travel tips: 
•When traveling walk whenever and 
wherever possible 
•Always carry water and drink often to 
keep well hydrated and feeling full 
•Hire a bike and explore the surrounding 
neighbourhoods 
•Avoid cooked breakfasts where possible 
and eat a healthy bowl of cereal, fruit and 
whole-grain toast instead 
•Book into a hotel with a pool and gym 
and use them 
•Exercise before breakfast 
•Play a game of tennis 
•When eating in a restaurant, order a side 
plate of veggies 
•If you're near the sea, try bodysurfing or 
take a surfing lesson 
•Follow your normal routine as closely 
as possible but allow yourself to have fun 
•Plan and prioritize your time 
•Let others know how important your 
exercise program is to you 
Conclusion 
It's difficult to maintain our current 
weight, let alone continue our weight 
loss when we are traveling. 
If you travel a lot for work or are 
about to plan your summer holidays 
and have a weight loss goal, you now 
have some ideas to keep you on your 
weight loss course while traveling 
around the country or anywhere in the  
world. 

Amid COVID-19 vaccine discussion, Mustafa 
(PBUH) Science and Technology Foundation 
held the 4th round of Science Promotion 
Meeting on the different approaches to 
Coronavirus vaccine development with 
the presence of professional experts in this 
area, as reported by the foundation’s official 
website.
Mostafa Ghanei, head of the scientific 
committee of Iran’s National Headquarter 
against COVID-19, addressed the 
development of Coronavirus vaccine in Iran 
which, according to him, began last year in 
March and is followed up in 4 or 5 different.
He also said that for each vaccine approach, a 
new technology is being developed, pointing 
to the various utilizations of mRNA platform.
Vaccines entered into the 3rd phase, he said, 
require the production infrastructure which 
needs to be supported financially. Therefore, 
the government purchases them in advance.
Ghanei also referred to some new 
approaches adopted in Iran, like edible 
vaccines, which might be proved to be useful 
later.
Iranian government decision not to by Pfizer 
vaccine was made firstly because it wasn’t 
cost-effective, and secondly the country 
lacked equipment necessary for keeping the 
vaccine in very cold temperature, he said.
The moderator said “the vaccines developed 
in our country before COVID-19 pandemic 
were all for bacterial diseases, not viral 
diseases.”
Kayhan Azadmanesh, professor of Virology 
Department and head of Rapid Response 
Team for Infectious Diseases at Pasteur 
Institute of Iran, talked about their approach 
in developing Coronavirus vaccine in which 
“the virus works as a tool for delivering the 

gene.”
Known as the adenovirus vaccine, this 
approach uses adenovirus in order to deliver 
one or two genes of the virus to the cells.
“We have used both the spike protein and 
N-protein,” Azadmanesh said, adding that 
this approach is cost-effective compared to 
other approaches of vaccine development.
Asked if using adenovirus poses danger, 
he replied “it is proved that almost all the 
adenoviruses are safe.”
Roohollah Dorostkar, CEO of Kian Gene 
Azma company, stated that their inactivated 
vaccine they are working on does not work 
on some viruses such as HIV, but seems 
promising on Coronavirus.
“We are in the challenge phase. In this phase 
the animal must be infected with the virus. It 
is a very sensitive phase,” he said.
Director of the project of developing mRNA-
based COVID-19 vaccine, Vahid Khoddami, 
underlined that the vaccine developed by 
this method does not make genetic problems.
He said these messengers work based on 
a hit-and-run programming which indeed 
renders them very transient, adding, “We 
are not dealing with permanent genetic 
codes; they are not stable and do not enter the 
genome. That’s why the vaccines developed 
by this approach are needed to be kept in very 
cool temperatures.”
On the numerous advantages of this method, 
he said “enough doses can be manufactured 
rapidly and it is a very flexible technology 
which can be applied on other areas as well.”
“In autumn we did the animal test, and in 
few months we will enter the human phase,” 
Khoddami announced.
The next speaker, Seyed Reza Banihashemi, 
director of central lab and head of 
Immunology Department at Razi Vaccine and 
Serum Research Institute (RVSRI), pointed 
to safety as an important factor, saying 
that their approach is that the vaccine “is 
tested and developed in bioreactor outside 
the body, its safety is high, it does not have 
interactions with other vaccines, and all age 
groups can use it.”

Weight Loss & Travel Approaches to COVID19- vaccine discussed in 
Mustafa Prize meeting

In the fourth round of the Mustafa (PBUH) Prize Science 
Promotion Meeting held on February 2021 ,15, different 
approaches of Coronavirus vaccine development were 
examined.

It's often difficult to maintain our current weight, let alone 
continue our weight loss, when we are traveling for work 
or pleasure. 

“We are not 
dealing with 
permanent 
genetic codes; 
they are not 
stable and do 
not enter the 
genome. That’s 
why the vaccines 
developed by 
this approach 
are needed to be 
kept in very cool 
temperatures.”

We tend to 
generally eat 
less healthy 
food options in 
favour of tastier 
options when 
traveling 



بلیتهواپیمادرنوروزگرانمیشود؟
دبیر انجمن شرکت های هواپیمایی گفت: شرکت های هواپیمایی افزایش نرخی برای بلیت هواپیما در ایام نوروز 
نخواهند داشت. »مقصود اسعدی سامانی« از توافق شرکت های هواپیمایی مبنی بر عدم افزایش نرخ بلیت در ایام 

نوروز خبر داد. وی گفت: شرکت ها تابع نرخ بلیت مصوب سازمان هواپیمایی کشوری خواهند بود.
 دبیر انجمن شرکت های هواپیمایی توضیح داد: در ایام نوروز افزایشی در نرخ بلیت هواپیماها رخ نخواهد داد. 

شرکت های هواپیمایی با وجود خسارت هایی که ناشی از کرونا متحمل شدند، همچنان مطابق نرخ مصوب سازمان 
هواپیمایی کشوری اقدام به فروش بلیت خواهند کرد. سامانی تأکید کرد: گزارش خسارت های ناشی از کرونای 

ایرلاین ها، به ویژه به دلیل استفاده از ظرفیت ۶۰ درصد هواپیماها به وزارت راه و شهرسازی تقدیم شده و اکنون ایرلاین ها 
در انتظار تصمیم وزارتخانه در خصوص زیان های وارده به شرکت ها هستند.

 دبیر انجمن ایرلاین های کشور عنوان کرد: شرکت های هواپیمایی همچنان پیگیر مسائلی همچون حذف عوارض مضاعف از مجلس شورای 
اسلامی هستند و این امیدواری وجود دارد که با حمایت از این شرکت ها، شاهد افزایش کیفیت خدمات رسانی به مسافران در صنعت هوایی باشیم.

به گزارش ایرنا، کرونا میزان سفرهای هوایی را کاهش داده است به طوری که مدیر عامل شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران چندی پیش گفت: 
در۵۰ سال گذشته از میان هشت بحران جهانی صنعت هوایی، بحران کرونا بیشترین تاثیر منفی را به این صنعت وارد کرده است.

بیتکوینصعودیشد
انتشار خبری از احتمال سرمایه گذاری یک بانک آمریکایی دیگر روی بیتکوین ارزش این ارز را صعودی کرد.

صندوق سرمایه گذاری بانک مورگان استنلی که ارزش دارایی های آن حدود ۱۵۰میلیارد دلار برآورد می شود 
از احتمال سرمایه گذاری این بانک بر روی ارز دیجیتالی بیتکوین خبر داده است. مورگان استنلی دومین بانک 
بزرگ آمریکایی پس از جی پی مورگان است که نسبت به سرمایه گذاری در بیتکوین ابراز علاقه کرد. هرچند 

هنوز بسیاری از فعالان مالی نسبت به نوسانات بسیار بالای ارزهای دیجیتالی انتقاد دارند اما روند ورود به این بازار 
اخیرا شدت یافته است. غول پرداختی پی پال اعلام کرد برنامه ای برای سرمایه گذاری در ارزهای دیجیتالی ندارد. 

جان رینی- مدیر مالی این شرکت با تاکید بر این که فرصت های خوبی در حوزه ارزهای دیجیتالی وجود دارد افزود: ما از 
توسعه خدمات مالی با استفاده از فناوری بلاک چین استبال می کنیم اما فعلا تمایلی به خرید ارزهای دیجیتالی موجود در بازار 

نداریم. نمی خواهیم پول نقد خود را در دارایی هایی نظیر ارزهای دیجیتالی فعلی سرمایه گذاری کنیم.  ند سگال- مدیر مالی توییتر از احتمال سرمایه 
گذاری توییتر در بیت کوین و افزوده شدن این ارز دیجیتالی به ترازنامه مالی این شرکت خبر داده است. به گفته سگال، توییتر در حال امکان سنجی 
این مساله است که حقوق کارکنان خود را بر حسب بیتکوین پرداخت کند. پیش از این نیز اخباری از احتمال سرمایه گذاری اپل روی بیتکوین منتشر 

شده بود. تسلا نیز اعلام کرده ۱.۵ میلیارد دلار روی بیتکوین سرمایه گذاری کرده است.  

خبرآنلاین
گـــزارش
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 بودجه اول دولت 
صرفه جویی نداشت، 
درآمد پایدار نداشت، 

شفاف نبود، رانت زا 
بود، کسری شدید 
داشت و وابستگی 
آن به درآمدهای 

نفتی نسبت به سال 
گذشته بسیار بیشتر 

بود
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نمایشگاه بهاره برگزار 
نمی شود

دبیر ستاد تنظیم بازار گفت: امسال 
در هیچ نقطه از کشور نمایشگاه بهاره 

برگزار نمی شود.
به گــزارش وزارت صمــت، عباس 
قبادی با استناد به تصمیم ستاد ملی 
مقابله با کرونا، افزود: امسال برخلاف 
سنوات گذشته نمایشگاه بهاره برگزار 
نمی شود و بجای آن با رعایت تمامی 
شیوه نامه های بهداشــتی، اصناف 
فروش فوق العاده و اینترنتی خواهند 

داشت.

   مانع از نوسانات قیمت در بازار 
شب عید می شویم

وی تصریــح کرد: اولویــت بر حفظ 
سلامت مردم گذاشــته شده است و 
به هموطنان اطمینان می دهیم در 
تامین کالای شب عید مانع از نوسانات 

قیمت در بازار شویم.

   ذخیره ۴0 هزار تن سیب و 
پرتقال برای تامین میوه شب 

عید
معاون امور بازرگانــی داخلی وزارت 
صمت از ذخیره ۴۰ هزار تن سیب و 
پرتقال برای تامین میوه شب عید خبر 
داد و اضافه کــرد: تا حدودی تنظیم 
بازار به اصناف واگذار شده است و در 
کنار آن ذخایر میوه هم در نظر گرفته 

شده است.

   آزاد شــدنِ واردات موز به 
کشور

قبادی همچنین از آزاد شدنِ واردات 
موز به کشــور خبر داد و افزود: موز 

وارداتی در راه است.
دبیر ستاد تنظیم بازار، اتحادیه صنف 
میوه و تره بــار را ناظر بــر دلالان و 
سوداگران میوه شب عید اعلام کرد 
و افزود: افزایش قیمت میوه در شب 
عید مقوله ای جداست اما برای تنظیم 
و کنترل قیمت نهایت تلاشــمان را 

خواهیم کرد.

   انجــام۱۳0 میلیون قطعه 
جوجه ریزی برای تامین گوشت 

مرغ در شب عید
قبادی همچنین درباره قیمت گوشت 
مرغ نیز، بیان کرد: برای تامین گوشت 
مرغ در شب عید ۱۳۰ میلیون قطعه 
جوجه ریزی انجام شده است، از طرفی 
برنامه ریزی شده تا زمانی این جوجه 
آماده کشتار شود که به بازار شب عید 

و بازار ماه مبارک رمضان برسد.

   مسئولیت تولید مرغ بر عهده 
وزارت جهاد کشاورزی است

وی با بیان اینکه مسئول تولید مرغ 
بر عهــده وزارت جهاد کشــاورزی 
اســت، افزود: اختلاف مرغــداران با 
وزارت جهاد کشــاورزی بر سر ۳ روز 
اختــلاف تامین نهاده دامی اســت. 
مرغداران تامین نهــاده مرغ را برای 
۴۵ روز مطالبه کرده اند و وزارت جهاد 

کشاورزی ۴۲ روز تعیین کرده است.

ایسنا
خـــبـــر
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نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی در جریان بررسی 
کلیــات لایحــه بودجه با 
تغییــرات اصلاحی دولت 
برای سال ۱۴۰۰ کل کشور 
با ۲۱۱ رأی موافق، ۲۸ رأی 
مخالــف و ۶  رأی ممتنع از 
مجموع ۲۵۲ نماینده حاضــر در صحن 

موافقت کردند.

   وعده ارزی نوبخت
یکی از مهمترین نکته های مورد اختلاف 
دولت و مجلس در لایحه بودجه سال آینده 
به موضوع ارز برمی گشت. مخالفان جدی 
ارز ۴۲۰۰ تومانــی در مجلس خواســتار 
حذف آن در سال آینده بودند اما دولت بنا بر 
ملاحظاتی حفظ آن را به صلاح می دانست.

دیروز اما محمدباقر نوبخت، رییس سازمان 
برنامه و بودجه در مجلس شورای اسلای 
وعده ای شــش ماهه برای حذف این ارز 
داد . وی تاکید کرده است: دولت طبق نظر 
مجلس الزامات حذف ارز ترجیحی را طی ۶ 

ماه فراهم می کند.
وی درباره وضعیت همســاان سازی نیز 

تاکید کرد: بر این اساس علاوه بر افزایش ۲۵ 
درصدی حقوق کارکنان و بازنشستگان، 
منابع مناســبی برای پرداخــت پاداش 
بازنشســتگان در ماه پایانی امسال و سال 
آینده لحاظ شــده تا جای نگرانی وجود 
نداشته باشــد؛ همچنین همسان سازی 
حقوق بازنشستگان با شــاغلان در سال 

۱۴۰۰ نیز ادامه خواهد یافت.

   موافقان چه گفتند؟
احمد امیرآبــادی فراهانی ، نماینده مردم 
قم، در دفاع از این لایحه گفت: هزینه های 
کشــور در لایحه بودجه ۴۰ هزار میلیارد 
تومان کاهش یافت و درآمد مالیاتی برای 
کاهش وابســتگی بودجه به نفت ۲۵ هزار 
میلیارد تومان افزایش یافت، یعنی درآمد 
از ۲۲۵ هزار میلیارد تومــان به ۲۵۰ هزار 

میلیارد تومان افزایش پیدا کرد.
هر چند نوبخت از برنامه شش ماهه دولت 
بــرای حــذف ارز ترجیحی خبــر داد اما 
امیرآبادی فراهانــی تاکید کرد: همچنان 
برای ارز ۴۲۰۰ تومانی برنامه دقیقی در نظر 
گرفته نشده است، که باید در کمیسیون 
تلفیق و مجلس در این زمینه تصمیم گیری 

شود.
عنابستانی، نماینده مردم سبزوار در مجلس 
نیز گفت: پیش از ایــن دولت یک لایحه 
مشــکل دار به مجلس ارائه کرده بود که 
نمایندگان به حق و با اطلاع آن را رد کرده و 
دولت بار دیگر یک اصلاحیه به مجلس ارائه 

کرده که براساس اصول تدوین شده اصلاح 
شده اســت. همچنین مهرداد گودرزوند 
چگینی ، نماینده مردم رودبار در مجلس، با 
اشاره به اصلاحات صورت گرفته در لایحه 
بازگشتی از دولت به مجلس تصریح کرد: 
این اصلاحات نشــان می دهد که دولت 

پذیرفته بودجه دارای نواقصی بوده است.
مهدی طغیانی، نماینده مردم اصفهان در 
مجلس شورای اسلامی در ادامه با بیان اینکه 
لایحه نخست دولت با کسری بودجه بالایی 
روبرو بود که باعث می شد معیشت مردم 
در سال آتی ســخت تر شود اظهار داشت: 
مجلس به حق، کلیــات را رد کرد که این 
کار نه تنها سیاسی نبود بلکه براساس کاری 

علمی و کارشناسی انجام شد.
وی در ادامه با تاکید بــر اصرار مجلس به 
اصلاح لایحه بودجه عنــوان کرد: بودجه 
اول دولت صرفه جویی نداشــت، درآمد 
پایدار نداشت، شــفاف نبود، رانت زا بود، 
کسری شــدید داشت و وابســتگی آن به 
درآمدهای نفتی نســبت به سال گذشته 

بسیار بیشتر بود.
علی بابائی کارنامی نیز در موافقت با کلیات 
این لایحه گفت: به چند دلیل مخالف لایحه 
بودجه در نوبت گذشــته بوده ام اما این بار 

دولت ۶ بند مدنظر را اصلاح کرده است.
به گفته وی دولت میزان فــروش نفت را 
واقعی کرده است و صرفه جویی در جداول 
بالغ بر ۴ هزار میلیارد تومان را پذیرفته است. 
همچنین برای حقوق و دستمزد چهارچوب 

و سقف مناسبی در نظر گرفته است.
سید کاظم دلخوش، نماینده مردم صومعه 
سرا ضمن موافقت با کلیات لایحه بودجه در 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به شرایط 
سخت اقتصادی کشور، افزود: نمایندگانی 
که تجربه تصویب بودجه در ســال ۱۳۹۱ 
را دارند، مــی دانند که شــورای نگهبان 
بودجه ســه دوازدهم را رد کرد و دلیل آن 
درپیش داشتن انتخابات ســال ۹۲ بود. 
 امروز شرایط کشور حادتر از سال ۹۱ و ۹۲

 است.
محسن زنگنه نیز در جریان بررسی کلیات 
لایحه بودجه با تغییــرات اصلاحی دولت 
برای سال ۱۴۰۰ کل کشور ضمن موافقت با 
کلیات آن گفت: اقدام مجلس در رد کلیات 
بودجه امری دقیق، منطقی و کارشناسانه 
بود زیرا تغییراتی که در کمیسیون تلفیق 
صورت گرفته بود باید از طریق دولت انجام 
می شد؛ بر این اساس باید یادآور شد ارجاع 
لایحه از سوی ریاست مجلس به دولت نیز 
امری منطقی بود زیرا دولت در این عرصه 
مجری اســت و امروز نیز مجلس در ریل 
اصلی خودش، که همان قانونگذاری است 

حرکت می کند.
رضاخواه، عضو هیات رئیســه کمیسیون 
تلفیق لایحه بودجه گفــت: آقای بایدن؛ 
تحریم ها را باید بردارید و اگر لغو نکنید، ما 
کشور را اداره خواهیم کرد و اعمال تحریم  ها 
هیچ ابزاری برای مذاکره به دســت شما 

نمی دهد.

   مخالفان چه گفتند؟
موسوی، نماینده مردم ملکان در مجلس، با 
تاکید بر اینکه تاکیدات مقام معظم رهبری 
مبنی بــر توجه به محرومیــت زدایی، در 
بودجه نباید فراموش شود، گفت: درآمدهای 
نفتی در بودجه ۱۹۹ هزار میلیارد تومان 
پیش بینی شــده  و این به معنای اتکای 

بودجه به نفت است.
محمد وحیدی، نماینده مــردم بجنورد 
در مجلس، ضمن مخالفــت با اصلاحیه 
کلیات لایحه بودجه ۱۴۰۰ گفت: شــاهد 
یک بی انضباطی گسترده و رشد اعتبارات 
دستگاه های دولتی و هزینه های جاری در 

این بودجه هستیم.
لطف الله سیاهکل زاده، نماینده مردم قزوین 
در مجلس گفت: دولت برای کاهش کسری 
بودجه برای سال آینده اقدام خاصی انجام 

نــداده در صورتی که در تمــام دنیا برای 
کاهش این موضوع ابتدا درآمدها را نوشته 
و سپس هزینه های جاری کشور را مشخص 
می کنند. ســید مصطفی آقا میرســلیم، 
نماینده مردم تهران نیز در مخالفت با بودجه  
در مجلس گفت: درآمدهای لایحه بودجه 
اصلاحی دولت واقعی نیست زیرا این بودجه 

با رویکرد انتخاباتی تدوین شده است.
روح الله ایزدخواه، نماینده مردم تهران در 
مجلس گفت: وضعیت فعلی ارز پاشنه آشیل 
کشور در سال آینده است اگر قصد دارید 
ساختار بودجه را اصلاح کنید باید بودجه 

ارزی و ریالی جدا شود.
دهقانی، نماینده مردم ورزقان در مجلس 
گفت: نیم میلیون بشکه به میزان فروش 
نفت در سال آینده اضافه شده که تحقق آن 

مشخص نیست.

میرسلیم: بودجه ۱۴۰۰ با سویه انتخاباتی تدوین شده است 

بودجه۱۴۰۰درایستگاهآخر
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در بیست و هشتمین 
روز بهمن ماه از پس دو ماه بررســی لایحه بودجه در 
کمیسیون تلفیق و یک بار رد آن در صحن علنی، با کلیات 

لایحه ارسالی دولت موافقت کردند.

فناوری

خبرهای دوخطی

استفاده عمومی از نسل پنجم تلفن همراه میسر شد
دیروز و با حضور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، در ششمین نمایشگاه اینترنت اشیا و نخستین جشنواره 

اینترنت اشیا، نسل پنجم تلفن همراه به صورت آنلاین در پارک آب و آتش افتتاح شد.

محمد جواد آذری جهرمی با حضور در ششمین نمایشگاه اینترنت اشیا و نخستین جشنواره اینترنت اشیا، نسل پنجم تلفن 
همراه)۵G( را به صورت رسمی افتتاح کرد.

وزیر ارتباطات با اشاره به راه اندازی سه سایت نسل پنجم برای مراکز تحقیقاتی و پژوهشی، گفت: این نخستین سایت نسل 
پنجم برای استفاده عموم مردم است.

وی به رونمایی از کاربردهای نسل پنجم تلفن همراه در نمایشگاه اینترنت اشیا، اشاره کرد و افزود: شرکت های فعال در این 
حوزه در حال هم افزایی هستند که بتوانند زیست بوم این حوزه را برای استفاده حداکثری در اقتصاد دیجیتال فعال کنند. 
امیدوارم این حرکت، حرکتی رو به جلو باشد. وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات از راه اندازی نسل پنجم در جزیره کیش در 
اول اسفند ماه خبر داد و افزود: ایرانسل در دو هفته نخست اسفند نیز در شیراز نسل پنجم تلفن همراه را راه اندازی می کند. 
پروژه های نسل پنجم تلفن همراه توسط همراه اول نیز در آینده راه اندازی می شود. آذری جهرمی با اشاره به راه اندازی 
نسل پنجم و همچنین اتصال شبکه ثابت و همراه به هم، بیان کرد: با این کار شاهد یک تحول بزرگ در حوزه شبکه ملی 

اطلاعات هستیم و توسعه نسل پنجم هم بر اساس سند شبکه ملی اطلاعات انجام می شود.
آذری جهرمی، پیش از این در توئیتر نوشته بود: استفاده عمومی از اینترنت نسل پنجم ایرانسل در پارک آب و آتش تهران 
میسر خواهد بود. پس از آزمون های موفق در مراکز دانشگاهی، نسل پنجم تلفن همراه به صورت عمومی نیز در دسترس 
همه خواهد بود. مشهد، کیش و شیراز شهرهای بعدی برای استفاده عمومی اینترنت نسل پنجم هستند که در اسفندماه 

افتتاح می شوند.

    ستاد تنظیم بازار ســقف قیمت مصرف کننده هر کیلوگرم قند شکسته شده در بسته بندی یک 
کیلوگرمی ۱0 هزار و ۵00 تومان تعیین کرد.

    خرید و فروش سهام عدالت که از زمان آزادسازی حواشی زیادی داشته وارد مرحله جدیدی شده 
و قرار است به زودی امکان خرید این سهام توسط هلدینگ های بزرگ فراهم شود.

    براساس مصوبه کارگروه تنظیم بازار مقرر شد که مطابق اعلام سازمان دامپزشکی کشتارگاه های 
طیور و واحدهای تولیدی تخم مرغ نسبت به درج قیمت مصرف کننده بر روی بسته بندی اقدام کنند.

    وزیر راه: در موضوع انجام یا اجرا نشدن سفرهای نوروزی، وزارت راه تابع مصوبات ستاد ملی مقابله 
با کروناست، اما همه دستگاه های اجرایی مرتبط با سفر، مقدمات این سفرها را پیش بینی کرده اند.
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

داده های ۱۸ ماهواره به صورت روزانه در اختیار استارتاپ ها قرار می گیرد
رئیس سازمان فضایی ایران اعلام کرد: روزانه داده های پنج ماهواره به صورت آنلاین و داده های ۱۳ ماهواره 

به صورت آفلاین در اختیار استارتاپ ها و شرکت های دانش بنیان قرار می گیرد.
 مرتضی برابری در پنل تخصصی کشاورزی هوشمند در ششمین نمایشگاه اینترنت اشیاء با اعلام این خبر 
افزود: ســازمان فضایی داده های ماهواره ای را دریافت و آرشیو می کند و برای توسعه داده های مورد نیاز 

صنایع مختلف بسترسازی کرده است.
به گفته او، سیاست آزادسازی داده ها، بسترسازی استفاده از داده ها و ارایه داده ابری در اولویت کارهای سازمان 

فضایی ایران قرار دارد.
برابری با اشاره به راه اندازی مرکز می داده ماهواره ای در هفته گذشته، اظهار داشت: استارتاپ ها می توانند از داده های این مرکز 

استفاده کرده و بهره برداری کنند.
او گفت: شش شتاب دهنده در تهران در حوزه فضا شکل گرفته و برنامه ما این است با کمک بخش خصوصی سه شتاب دهنده در استان های 
مازندران، خراسان رضوی و سمنان راه اندازی کنیم. براری تصریح کرد: ظرفیت بکر ۱۵ میلیون هکتاری کشور تشنه نوآوری و خلاقیت است و 

امیدواریم با آزادسازی و ارایه داده های ماهواره ای بتوانیم به بخش کشاورزی کمک کنیم.
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با این حــال در این رابطه 
فراموش نکنیــد که ایچاد 
آمادگی، امری یک شــبه 
نبوده و لازم اســت تا برای 
مدت زیادی تمرین نمایید. 
به همین خاطر اگر از همین 
امروز در ایــن زمینه اقدام 
نمایید، شــانس بســیار خوبی را برای 
موفقیت در آینده خواهید داشت. در این 
راستا قصد داریم تا راز برندهای موفق در 

مدیریت بحران را بررسی نماییم.

   1-کارمندان را آموزش دهید
اگر تیم شــرکت آماده نباشــد، حتی 
بهترین تصمیمات مدیریتی نیز بی  فایده 
خواهد بــود. درواقع نخســتین اقدامی 
که شــما باید انجام دهید این است که 
آمادگی مواجهــه با بحــران را در تیم 
خود ایجاد نمایید. این امر باعث خواهد 
شد که شــما در شــرایطی که بسیاری 
از برندها با توقف اقدامات مواجه شــده 
 اند، به راحتی به کار خــود ادامه دهید. 

خوشبختانه امروزه آموزش بسیار ساده 
شده و با اقدامات متنوعی نظیر دوره  های 
آنلاین، می  توانید انواع نیاز خود را برطرف 
نمایید. در این راستا فراموش نکنید که 
در کنار آموزش  های همگانی، هر بخش از 
شرکت به موارد جداگانه هم نیاز دارد. به 
همین خاطر در این زمینه ابدا نباید خود 

را محدود به چند اقدام کوچک نمایید.

   2-در استخدام خود نهایت دقت 
را داشته باشید

این امر یک واقعیت است که بسیاری از 
شرکت  ها معیارهای استخدامی کاملا 
غلطی دارند. در کنار این موضوع اولویت 
این است که این روند، کاملا کوتاه باشد. 
درواقع اکثر شرکت  ها سیاست استخدام 
سریع و اخراج بدون عجله را در دستور 
کار خود قرار داده  انــد. این امر در حالی 
اســت که همه چیز بایــد کاملا عکس 
باشد. درواقع استخدام شما باید با مکثی 
طولانی همراه باشد تا نسبت به انتخاب 
بهترین گزینه، اطمینان داشته باشید. 
در کنار این موضوع شــما نباید نسبت 
به اخراج کارمندان خود تردید داشــته 
باشید. درواقع حتی اگر یک نفر برخلاف 
قوانین و مسیر روبه  رشد قرار دارد، لازم 
است تا سریعا کنار گذاشته شود. در غیر 
این صورت تاثیر منفی خود را بر روی کل 
تیم به همراه خواهد داشــت. همچنین 

فراموش نکنید که شما باید دلایلی به غیر 
از کســب درآمد را برای کارمندان خود 
ایجاد نمایید. این امر باعث خواهد شد که 
حتی در سخت  ترین بحران  ها نیز اولویت 

آنها ماندن در شرکت باشد.

   3-خدمت  رســانی به مشتری 
مهمترین اصل است

اگر بخواهیــم تنها یک معیــار را برای 
مقایسه برندها به کار ببریم، بدون شک 
کیفیت خدمت  رســانی به مشــتری، 
بهترین گزینه خواهد بــود. درواقع در 
بازار حال حاضر، تفاوت کیفیت برندها 
بسیار کم شده اســت. به همین خاطر 
شما باید به دنبال نفوذ بر قلب مشتری 
خود باشید. این امر تنها با خدمت  رسانی 
فراتر از حد تصور، امکان  پذیر خواهد بود. 
این امر باعث می  شود تا به علت رابطه  ای 
که صرفا اقتصادی نیست، مشتری تا حد 
امکان تمایلی برای امتحان کردن سایر 
برندها را نداشته باشد. درواقع در رابطه با 
هر بحرانی هیچ چیز به اندازه اطمینان از 
وفاداری مشتری، ضامن آرامش نخواهد 
بود. درواقــع برندهایی که بــا وفاداری 
مناسب مشتریان خود مواجه هستند، در 
بحران ها با مشکلات به مراتب کمتری نیز 

مواجه می  شوند.

   4-از هر بحران درس بگیرید

اکنون زمان مناســبی است تا از بحرانی 
که با آن مواجه هستیم، برای پیدا کردن 
ضعف  های خود استفاده نماییم. در این 
راستا تنها کافی است تا مشاهده کنید که 
پیامدهای کرونا، بیشتر چه حوزه  هایی از 
کسب و کار شما را تحت تاثیر قرار داده 
اســت. در این رابطه مشاهده برندهایی 
که همچنان موفق ظاهر شــده اند نیز 
به شــما کمک خواهد کرد تا ایده  های 
جدیدی را به دســت آورید. برای مثال 
برندی نظیر آمازون، حتی با رشد بالاتر 

از گذشته نیز مواجه شده است. درواقع 
اکنون به جای آنکه نگــران آینده برند 
خود و ناراحــت از اوضــاع پیش آمده 
باشید، بهتر اســت که خود را برای عدم 
 تکرار چنیــن نتایجی در آینــده، آماده 

نمایید.

   ۵-برای آینده برنامه  ریزی نمایید
آیا تاکنون به این موضوع فکر کرده  اید که 
چه عاملی بیش از همه باعث خواهد شد 
که حتی در بدترین شرایط نیز کارمندان، 

مشتریان و ســرمایه گذارها شما را رها 
نکننــد؟ در این نمایش چشــم  اندازی 
جدید، تنها راهکاری است که بقای شما 
را تضمین خواهد کرد. درواقع شما باید 
این اطمینان را بدهید که شرایط سخت 
حال حاضر، کاملا موقتی بوده و به زودی 
شــرکت به روزهای خوب خود باز می 
 گردد. در این راســتا فراموش نکنید که 
تمامی وعده  های شما باید مطابق واقعیت 
باشد، در غیر این صورت نتایجی کاملا 

عکس را به دست می آورید.

ویروسی که کسب و کارها را تب دار کرد؛   

راز ایمنی در برابر بحران ها

اگر بخواهیم تنها یک 
معیار را برای مقایسه 

برندها به کار ببریم، 
بدون شک کیفیت 

خدمت  رسانی به 
مشتری، بهترین گزینه 

خواهد بود

ویروس کرونا یک درس بسیار بزرگ را به تمامی مدیران جهان 
داده است. درواقع مشکلات بزرگی که اکثر کسب و کارها با آن 
مواجه هستند بیانگر آن است که هنوز نحوه مدیریت بحران، در 
هاله ای از ابهام قرار داشته و افراد نمی دانند که چگونه چنین 

شرایطی را مدیریت نمایند.

حسابدار آقا
با مدرک کارشناسی )مرتبط(

مسلط به نرم افزارهای مالی و حسابداری 
باحداقل 2 سال سابقه کار مرتبط 

حداکثر سن 3۵ سال
محل سکونت شاهین شهر و اصفهان)محدوده  لاله ، 

چمران و کاوه(
شرکت واقع در شهرک صنعتی بزرگ اصفهان

ارسال رزومه به واتساپ: ۰9136۰912۰7

به گزارش روابط عمومی 
برق منطقــه ای اصفهان 
چهل و یکمیــن هفته طرح 
پویش الف – ب – ایران و با حضور معاون عمرانی 
اســتانداری چهارمحال  و بختیاری و جمعی از 
مسئولین محلی در پست4۰۰به 63 کیلوولت جهان 
بین ، همزمان با بهره برداری از چندین طرح صنعت 
آب و برق با اعتباری بالغ بر437 میلیارد تومان به 

بهره برداری رسید .
بنابراین گزارش دکتر رضا اردکانیان وزیر نیرو در 
این مراسم طی ســخنانی گفت: از ابتدای پویش 
تاکنون 468 طرح زیر بنایــی آب و برق  با رقمی 
معادل 1۰۰ هزار میلیارد تومان در  وزارت نیرو به 
بهره برداری رسیده است و ۵ پروژه ای که امروز 
در استان چهارمحال و بختیاری به بهره برداری 
میرسد نقش تعیین کننده ای در عمران و آبادانی 

این استان دارد.
در ادامه مهندس موسی رضایی مدیر عامل شرکت 
برق منطقه ای اصفهان اذعان داشت : پست 4۰۰ به 
63 کیلوولت جهان بین در زمینی به مساحت  2۵  
هکتار با دوقسمت  4۰۰  و 63  کیلوولت و ظرفیت 
4۰۰ مگاولت آمپر ، با دودستگاه ترانسفور ماتور 
2۰۰ مگاولت آمپر، 16 فیدر خروجی 63 کیلوولت 
و 6 فیدر 4۰۰ کیلوولت در مجاورت شهر  فرادنبه 

احداث گردیده است  . 
مهندس موسی رضایی افزود: این  پست  با هدف 
افزایش پایداری شبکه و تأمین دیماند مصرفی 
متقاضیان و مشترکین اســتان  چهار محال  و  
بختیاری  ،  تغذیه ایستگاه های 2۰ / 63  کیلوولت 
مناطق سپید دشت  ، شهر کرد  ، فرادنبه  ،  بروجن، 
آلونی ، شــلمزار ، فولاد چهارمحال و بختیاری و  
پتروشــیمی بروجن به بهره برداری رسیده و با 

افتتاح پست مذکور زمینه اشتغال 2۰ نفر به صورت 
مستقیم ایجاد و برای این پروژه مبلغ 37۰ میلیارد 

تومان به صورت ارزی هزینه شده است . 
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای اصفهان با اشاره 
به دیگر طرح های قابل افتتــاح گفت: افزایش 
ظرفیت پست  63  کیلوولت فرادنبه  ، احداث پست  
سیار دشتک  و توسعه  پست  63  کیلوولت  فارسان  
با  هدف  فراهم نمودن امکان مانور بار مشترکین و 
جلوگیری از خاموشی های  ناخواسته  و  همچنین 
قابلیت  اطمینان برق رسانی  و تأمین برق  متقاضیان  
صنعتی  ، کشــاورزی  و خانگی به توسعه پایدار 
اســتان چهارمحال و بختیاری احداث گردیده و 
مبلغ 19 میلیارد تومان برای این پروژه ها هزینه 

شده است .
در پایان گفتنی اســت در این مراسم همچنین 
پروژه های شرکت توزیع برق چهارمحال و بختیاری 
شامل توسعه و بهینه سازی شبکه های توزیع با 
هزینه ای معادل 47 میلیارد تومان  و برق رسانی 
به 4 روستای کریم آباد ، دره گرم ، تنگ هومن و 
منصورآباد در شهرستان های شهرکرد کوهرنگ و 
لردگان با 41 خانوار جمعیت و اعتباری بالغ بر یک و 

نیم میلیارد تومان نیز به بهره برداری رسید.

 بهره برداری از5 طرح زیربنایی فوق توزیع و انتقال برق
 در استان چهارمحال و بختیاری

در هفته چهل و یکم از طرح پویش الف – ب – ایران بهره برداری از ۵ پروژه  مهم صنعت برق با 
حضور  دکتررضا اردکانیان وزیر نیرو در استان چهار محال و بختیاری از طریق ویدئو کنفرانس 

آغاز شد.

اخبار اصفهان
گزارش

در چهل و یکمین هفته طرح پویش الف – ب – ایران انجام شد
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